
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання двадцять першої сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
 

м. Кременчук       11 травня 2017 року 
         Велика зала міської ради 
         10.00 год. 
 

 
Президія сесії: 

 
Малецький В.О.  – міський голова  
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  

Головуючий на пленарному засіданні двадцять першої сесії міської ради  
VII скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Запросив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 
Данилівна, Шляхова Ольга Олегівна), лічильну комісію (Лозовик Дмитро 
Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Гордєєва Валентина Яківна, 
Костромінов Сергій Анатолійович, Почтовюк Андрій Борисович, Угніч 
Григорій Анатолійович, Шибашов Володимир Вікторович) бути готовими до 
роботи.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що засідання двадцять першої  
сесії міської ради проводиться з використанням електронної системи 
голосування «РАДА - В». 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибуло та зареєструвалося 30 депутатів. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за відкриття сесії. 

 
Голосували:  «за» - 28 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Оголосив ХХІ сесію Кременчуцької міської ради відкритою. 
 

(Звучав Гімн України) 
 

Малецький В.О. - міський голова 
 
       На пленарне засідання ХXІ сесії Кременчуцької міської ради VII скликання 
запрошені: депутат Верховної Ради України, депутати обласної ради, члени 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, в.о. керівника 
Кременчуцької місцевої прокуратури, начальник Кременчуцького міського 
відділу ГУ НП в Полтавській області, начальник Управління патрульної поліції 
в м. Кременчуці, начальник управління СБУ м. Кременчука в Полтавській 
області, начальник Кременчуцького міськрайонного відділу Управління 
державної служби України з НС у Полтавській області, Єпископ 
Кременчуцький і Лубенський Владика Ніколай, Благочинний Кременчуцького 
округу УПЦ КП протоієрей отець Володимир, керівники структурних 
підрозділів виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, акредитовані 
засоби масової інформації, громадськість міста, кременчужани, представники 
Європейського банку реконструкції та розвитку. 

 
СКЛАД 

секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  
VII скликання 

 
1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 
2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 
3. Шляхова Ольга Олегівна   – від фракції «Батьківщина» 
 
4. Почтовюк Андрій Борисович  – від фракції політичної партії  

   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
 

СКЛАД 
лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 

VII скликання 
 

1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  
   «Блок Петра Порошенка 



   «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 
2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Гордєєва Валентина Яківна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 

4. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 
   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 

5. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
6. Шибашов Володимир Вікторович – від фракції «Рідне місто» 
 
Малецький В.О. - міський голова 
 

Шановні депутати, присутні! 
       

Подякою міського голови нагороджуються: 
 
- МАЗУР СЕРГІЙ ВОЛОДИМИРОВИЧ – президент хокейного клубу 
«Кременчук», за вагомий особистий внесок у популяризацію та розвиток хокею 
з шайбою, примноження спортивної слави міста, постійну допомогу ветеранам 
війни-учасникам бойових дій, інвалідам війни та членам їх родин, активну 
участь у вирішенні соціальних питань розвитку міста та ветеранських 
організацій, активну громадську та патріотичну позицію; 
 
- ПІДГУРСЬКИЙ ДМИТРОВИЧ ІВАНОВИЧ – головний тренер хокейного 
клубу «Кременчук», за вагомий особистий внесок у популяризацію та розвиток 
хокею з шайбою, високий професіоналізм, підготовку команди – призера 
чемпіонату України з хокею з шайбою серед чоловічих команд сезону 2016-
2017 років та примноження спортивної слави міста. 

(нагородження) 
 
                                         Шановні депутати, присутні! 
     Дозвольте поздоровити депутатів, які відсвяткували свій день народження 
між пленарними засіданнями: 
 
- Павленко Ганна Михайлівна – відсвяткувала день народження – 5 квітня 
2017 року (1958 р.), 
 
- Костромінов Сергій Анатолійович – відсвяткував свій день народження –  
17 квітня 2017 (1963 р.), 
 



 - Лозовик Дмитро Борисович - відсвяткував свій день народження 26 квітня 
2017 року (1975 р.), 
 
- Курченко-Гай Валентин Павлович – відсвяткував свій день народження 28 
квітня 2017 року (1976 р.). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Згідно з розпорядженням від 19.04.2017 № 122 – Р «Про скликання 
XХІ сесії Кременчуцької міської ради Полтавської області VII скликання»   
виносяться такі питання: 

 
1. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 22 грудня 
2016 року «Про затвердження міської Програми сприяння розвитку 
інформаційної діяльності КП «Кременчуцька міська телерадіокомпанія» та 
Редакція офіційної газети Кременчуцької міської ради «Вісник Кременчука» на 
2017-2021 роки». 
 
Доповідає: Проценко Р.О. – заступник міського голови 
 
2.  Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 22.03.2017 № 200, від 27.03.2017 № 223, від 27.03.2017 
№ 244, від 03.04.2017 № 274, від 10.04.2017 № 326, від 25.04.2017 № 353 , від 
11.05.2017 № 412. 
 
Доповідають: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
                        Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
                                                     фінансового управління 
 
3. Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 2014 року «Про 
затвердження Програми інформатизації міста Кременчука на 2014-2018 роки». 
 
Доповідає: Рассоха І.О.- начальник відділу інформаційно-комп'ютерних 
                                           технологій 
 
4. Про внесення змін до Регламенту Кременчуцької міської ради Полтавської 
області VII скликання, затверджений рішенням II сесії від 22.12.2015. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради 
 
5. Про внесення змін до рішення міської ради від 29.11.2016 «Про затвердження 
Плану роботи міської ради з підготовки проектів регуляторних актів на 2017 
рік». 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник  управління розвитку підприємництва, 
                                             торгівлі, побуту та регуляторної політики 



6. Про вступ міської ради до Добровільного об'єднання органів місцевого 
самоврядування – Асоціації «Енергоефективні міста України». 
 
Доповідає: Андрієвська Т.Д. – начальник відділу енергоменеджменту та 
                                                     енергетики 
 
7. Про затвердження нової редакції статуту комунального підприємства 
«Науковий центр еколого – соціальних досліджень». 
 
Доповідає: Федюн О.М. –начальник відділу екологічної безпеки 
Співдоповідач: Палах М.О.- директор КП «НДПЦ» 
 
8. Про надання дозволу ПАТ «Кременчуцький річковий порт» на використання 
піску. 
 
Доповідає:  Федюн О.М. – начальник відділу екологічної безпеки 
 
9. Про визначення орендної плати та продовження застосування визначеної 
орендної плати за нежитлові приміщення в місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
 
10. Про затвердження делегованих членів від м. Кременчука до Госпітальної 
ради Південного госпітального округу Полтавської області. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я 
 
11. Про закріплення майна цілісних майнових комплексів, що належать до 
комунальної власності територіальної громади міста Кременчука, за 
комунальним некомерційним медичним підприємством «Лікарня інтенсивного 
лікування «Кременчуцька»», на праві оперативного управління. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я 
 
12. Про внесення змін до Програми перспективного розвитку «Освіта 
Кременчука» на 2017 – 2021 роки. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
 
13. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 22.12.2015 
«Про затвердження комплексної програми «Молодь Кременчука» на 2016-2020 
роки». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г.- начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
                                                    молоді 
 



14. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми оздоровлення та 
відпочинку дітей м. Кременчука на 2016-2020 роки». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г.- начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
                                                    молоді 
 
15. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської комплексної програми 
соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, 
членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об’єднань на 2017 рік». 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту соціального захисту  
                                                населення та питань АТО 
 
16. Про затвердження Комплексної програми розвитку культури і туризму міста 
Кременчука на 2017-2021 роки в новій редакції. 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
17. Про затвердження Комплексної програми розвитку комунального закладу 
культури і відпочинку «Міський парк культури і відпочинку 
«Придніпровський» на 2016-2020 роки в новій редакції». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
18. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 02 березня 
2017 року «Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Парк Крюківський» на 2017-2020 
роки в новій редакції та граничної чисельності працівників». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
19. Про внесення змін до рішення міської ради від 26 серпня 2015 року «Про 
затвердження міської Програми забезпечення пожежної безпеки та організації 
рятувальних робіт у місті Кременчуці на 2016-2018 роки». 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань НС та ЦЗН 
 
20. Про передачу радіостанції Р-142Н  5 управлінню (Міжвідомчий центр 
спеціальної підготовки), яке  бере участь в АТО. 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань НС та ЦЗН 
 



21. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 24 лютого 2015 року «Про затвердження міської Програми 
підвищення безпеки дорожнього руху у місті Кременчуці на 2015 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
22. Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня 2013 року «Про 
затвердження міської Програми розвитку дорожньо-мостового господарства у 
м. Кременчуці на 2013-2017 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
23. Про надання згоди управлінню житлово-комунального господарства 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради на вчинення дій, пов’язаних 
з передачею земельної  ділянки. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
24.  Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2017 року «Про 
затвердження Програми фінансової підтримки комунальних підприємств  
м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
25. Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука засобів обліку теплової енергії. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
26. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради від 
29 листопада 2016 року «Про затвердження Програми розвитку комунального 
госпрозрахункового житлово-експлуатаційного підприємства «Автозаводське» 
та забезпечення належного утримання майна комунальної власності, що 
знаходиться на балансі підприємства на 2017-2018 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Кийло О.І. – директор КГЖЕП «Автозаводське» 
 
27. Про реорганізацію комунального підприємства «Спеціалізований комбінат 
ритуальних послуг». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Прихнич О.М. – директор КП «Спеціалізований комбінат 
                                                       ритуальних послуг» 
 



28. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 24 листопада 2009 року «Про затвердження технічної документації з 
нормативної грошової оцінки земель м. Кременчука Полтавської області». 
 
Доповідає: Таценюк В.Д. – депутат міської ради 
 
29. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 30 вересня 2015 року «Про пільги для учасників антитерористичної 
операції». 
 
Доповідає: Роженко О.А. – депутат міської ради 
 
30. Про внесення змін до показників міського бюджету на 2017 рік. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г.– заступник міського голови – начальник    
                                               фінансового управління 
31. Про внесення змін до показників міського бюджету м. Кременчука на 2017 
рік. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  
                                               фінансового управління 
 
32. Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2017 року. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  
                                               фінансового управління 
33. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
34. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
35. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення(відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
36. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 



37. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення( відновлення) меж земельних ділянок в 
натурі(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
38. Про надання згоди на поділ та об'єднання земельних ділянок в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
39. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
40. Про поновлення та відмову в поновленні договорів оренди земельних 
ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
41. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
42. Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
43. Різне. 
 

Повідомив, що будуть зміни до порядку денного сесії, черговості питань. 
Запропонував проект порядку денного ХXІ сесії міської ради прийняти за 
основу. 

  
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -2 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що пропозиції оформлені на підставі 6 протоколів постійних 
депутатських комісій (голови  комісій  Шевченко  М.І.,  Таценюк  В.Д.,  



Терещенко Д.Ю., Плескун О.В., Котляр В.Ю., Ульянов Р.А.), які надійшли до 
апарату міської ради.  

 
Малецький В.О. – міський голова   

 
Під час розгляду матеріалів на засіданнях депутатських  комісій надійшли 

наступні зміни до проекту порядку денного. 
 
На засіданні постійної депутатської комісії (04.05.2017) з питань 

бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики 
(голова комісії Плескун О.В.) було запропоновано: 

 
- питання порядку денного № 4 «Про внесення змін до Регламенту 
Кременчуцької міської ради Полтавської області VII скликання, затверджений 
рішенням II сесії від 22.12.2015» - зняти з порядку денного. 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 

Стан громадської безпеки у місті, у всій країні перебуває у вкрай 
незадоволеному стані, відсутній закон щодо врегулювання обігу цивільної зброї 
в Україні, депутат міської ради Павленко Г.М. пропонує включити додатково 
до порядку денного проект рішення: 
 
1. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Президента 
України та Голови Верховної Ради України щодо важливості якомога 
швидкого прийняття Закону України «Про цивільну зброю та 
боєприпаси». 
 
Доповідає: Павленко Г.М. – депутат міської ради 
(обговорено на депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 22 

«утрималось» - 2 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 9 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 
Громада міста висловлює глибоке занепокоєння загрозливою ситуацією 

для української сім'ї та моральних засад нашого суспільства, яка виникла у 



зв’язку з проблематикою ратифікації Конвенції Ради Європи про запобігання 
насильству стосовно жінок і домашньому насильству та боротьбу із цими 
явищами, депутат міської ради Угніч Г.А. пропонує включити додатково до 
порядку денного проект рішення: 
 
2.  Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської 
області до Голови Верховної Ради України щодо проблеми ратифікації 
Конвенції Ради Європи про запобігання насильству стосовно жінок і 
домашньому насильству та боротьбу із цими явищами (Стамбульської 
Конвенції). 
 
Доповідає: Угніч Г.А. – депутат міської ради 
(розглянуто на депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -7 

Малецький В.О. – міський голова   
 
Розглянувши звернення фізичних, юридичних осіб, окремих громадян 

міста, управління земельних ресурсів пропонує включити додатково до 
порядку денного проекти рішень: 
 
3. Про надання та відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(розглянуто на 2 –х депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -7 
 

4. Про надання земельних ділянок в постійне користування в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(розглянуто на 2 –х депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -6 



5. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(розглянуто на 2 –х депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 5 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 

З метою покращення якості медичної допомоги населенню міста 
Кременчука, впровадження інноваційних методів лікування на базі нової моделі 
ведення господарської діяльності в медичній галузі, управління охорони 
здоров'я пропонує включити  додатково проект рішення:      
 
6. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Лікарня інтенсивного лікування 
«Кременчуцька»» на 2017 рік. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я 
(на комісіях не розглядалось) 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 

Територіальна громада міста Кременчука висловлює своє обурення щодо 
роботи патологоанатомічного відділення Полтавського обласного 
патологоанатомічного бюро на території міста Кременчука, управління охорони 
здоров'я пропонує включити додатково проект рішення: 
 
7. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської 
області до голови Полтавської обласної державної адміністрації Головка 
В.А. та голови Полтавської обласної ради Біленького О.Ю. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я 
(на комісіях не розглядалось) 

 
Голосували:  «за» -28 



«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» -7 

 
Малецький В.О. – міський голова   
 
      Депутат міської ради Терещенко Д.Ю. пропонує винести на розгляд сесії 
міської ради додатково проект рішення: 
 
8. Про скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 03.05.2017 № 373. 
 
Доповідає: Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракційї «Опозиційний  

  блок» 
(на комісіях не розглядалось) 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що 03 травня 2017 року виконачий комітет Кременчуцької 
міської ради прийняв рішення «Про збільшення тарифу проїзду у режимі 
маршрутного таксі» до 5 гривень, тим самим було збільшено на 25% вартість 
проїзду.  
 Наголосив, що на його думку, зазначений тариф у 5 гривень не відповідає 
дійсності. Підкреслив, що жодна людина не провела аналіз  розміру вартості 
проїзду, який мав би бути у м. Кременчуці. 
 Зауважив, що рішення, про підвищення вартості проїзду не було 
обговорено ні з громадою ні з профільною депутатською комісією, тому має 
бути скасоване.  

Повідомив, якщо рішення про скасування рішення про підвищення 
вартості проїзду у маршрутному таксі не буде підтримано – особисто 
звернеться до суду щодо скасування рішення в судовому порядку та щодо 
розірвання договорів з перевізниками, які завищують тарифи та не виконують 
умови відповідно до договорів.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Зазначив, що п’ять днів тому Президент України підписав ратифікацію 
угоди з Європейським інвестиційним банком. Фінансова угода передбачає 
надання України 200 млн. євро на оновлення і розвиток комунальних 
автотранспортних і електротранспортних підприємств. З цих 200 млн. євро м. 
Кременчук отримує для Кременчуцького тролейбусного управління 1 млн. 470 
тис. євро для реконструкції тролейбусної лінії у Крюкові.   

Підкреслив, що деякі перевезники у м. Кременчуці оновлюють маршрутні 
таксі відповідно до плану. Зазначив, що якщо перевізники не зможуть 
виконувати належним чином свої послуги після підняття тарифів, їх замінять на 



комунальні транспортні засоби та тролейбусний парк. Зараз розглядається 
питання щодо придбання 15 великих автобусів для м. Кременчука.  

Наголосив, що до кінця року вартість проїзду в тролейбусі підійматися не 
буде. 

 
Голосували:  «за» - 21 

«утрималось» - 3 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 7 

(поіменне голосування) 
 

Депутати Гордєєва В.Я. та Іванян Г.М. попросили зарахувати їх голоси 
«за», всього «за» - 23. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  
 До управління житлово – комунального господарства надійшов   лист   
КП «Теплоенерго»  стосовно необхідності додатково опрацювати проекту 
кошторисну документацію на встановлення ПАТ «Полтаваобленерго» приладів 
обліку споживання теплової енергії в житлових будинках територіальної 
громади м. Кременчука. Виходячи в вищевикладеного просимо питання № 25 
порядку денного «Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної 
власності територіальної громади міста Кременчука засобів обліку теплової 
енергії» зняти з розгляду.  

 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
  
 Запропонував проект рішення «Про скасування рішення виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області від 03.05.2017  
№ 373» розгляднути першим в порядку денному . 
 

Голосували:  «за» - 18 
«утрималось» - 1 
«проти» - 3 
«не голосувало» -11 

(пропозиція не приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 



Проінформував про депутатські запити та заяви, що надійшли до 
секретаріату, запропонував включити їх до порядку денного сесії. 

 
Порядок денний та регламент роботи  

    ХХІ сесії Кременчуцької міської ради: 
 
1. Депутатський запит Головача О.Л. про закриття Крюківського мосту для 
руху великовагового транспорту у місті Кременчуці Полтавської області.  
 
Інформує: Головач О.Л. – депутат міської ради від політичної фракції  
(5 хв.)                                   «Батьківщина» 
 
2. Депутатський запит Головача О.Л. про забруднення атмосферного повітря в 
місті Кременчуці Полтавської області. 
 
Інформує: Головач О.Л. – депутат міської ради від політичної фракції  
(5 хв.)                                   «Батьківщина» 

 
3. Депутатський запит Кальченка О.В. щодо недопущення припинення 
теплопостачання та постачання гарячої води у місті Кременчуці. 
 
Інформує: Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова фракції  
(5 хв.)                                       «УКРОП»  

 
4. Депутатський запит Плескуна О.В. про проведення робіт з благоустрою 
пляжу та прилеглої до нього території в районі човнової станції «Демурівка». 
 
Інформує : Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»                            
(5хв.) 
 
5. Депутатський запит Головко В.Д. про ремонт дорожнього покриття по вулиці 
Академіка Герасимовича. 
 
Інформує: Головко В.Д. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(5 хв.) 
 
6. Інформація депутата Гордєєвої В.Я. про перевитрати коштів ТОВ 
«Добробит». 
 
Інформує: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(5 хв.)                                    «Об’єднання самопоміч»  
 
7. Депутатський запит Гордєєвої В.Я.  про ремонт дорожнього покриття на 
мікрорайоні Лашки. 
 
Інформує: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(5 хв.)                                    «Об’єднання самопоміч»  



8. Усний депутатський запит Гордєєвої В.Я.  щодо ЗАТ «Атом», ТОВ 
«МОНОЛІТ БУД СЕРВІС». 
 
Інформує: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(5 хв.)                                    «Об’єднання самопоміч»  
 
9. Усний депутатський запит Гордєєвої В.Я.  щодо надання інформації про 
Громадський бюджет на сесії та на сайті міської ради 
 
Інформує: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(5 хв.)                                    «Об’єднання самопоміч»  
             
10. Інформація депутата Гордєєвої В.Я. щодо скарги на працівників 
Національної поліції 
 
Інформує: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(5 хв.)                                    «Об’єднання самопоміч»  
 
11. Депутатський запит Сідерки Т.А. про здійснення заходів з контролю 
використання лікарських засобів та медичних виробів, закуплених за бюджетні 
кошти. 
 
Інформує : Сідерка Т.А. –   депутат міської ради від фракції політичної партії  
(5 хв.)                                    «Радикальна партія Олега Ляшка»  
 
12. Депутатський запит Сідерки Т.А. про виконання Державної програми 
«Доступні ліки» 
 
Інформує : Сідерка Т.А. –   депутат міської ради від фракції політичної партії  
(5 хв.)                                    «Радикальна партія Олега Ляшка»  
 
13. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 22 грудня 
2016 року «Про затвердження міської Програми сприяння розвитку 
інформаційної діяльності КП «Кременчуцька міська телерадіокомпанія» та 
Редакція офіційної газети Кременчуцької міської ради «Вісник Кременчука» на 
2017-2021 роки». 
 
Доповідає: Проценко Р.О. – заступник міського голови 
(10хв.) 
 
14.  Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 22.03.2017 № 200, від 27.03.2017 № 223, від 
27.03.2017 № 244, від 03.04.2017 № 274. 
 
Доповідають: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
                        Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 



(10хв.)                                        фінансового управління  
 
15. Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 2014 року «Про 
затвердження Програми інформатизації міста Кременчука на 2014-2018 роки». 
 
Доповідає: Рассоха І.О.- начальник відділу інформаційно-комп'ютерних 
(10 хв.)                              технологій  
 
16. Про внесення змін до рішення міської ради від 29.11.2016 «Про 
затвердження Плану роботи міської ради з підготовки проектів регуляторних 
актів на 2017 рік». 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник  управління розвитку підприємництва, 
(10хв.)                                 торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
17. Про вступ міської ради до Добровільного об'єднання органів місцевого 
самоврядування – Асоціації «Енергоефективні міста України». 
 
Доповідає: Андрієвська Т.Д. – начальник відділу енергоменеджменту та 
(10 хв.)                                        енергетики 
 
18. Про затвердження нової редакції статуту комунального підприємства 
«Науковий центр еколого – соціальних досліджень». 
 
Доповідає: Федюн О.М. –начальник відділу екологічної безпеки 
Співдоповідач: Палах М.О.- директор КП «НДПЦ»  
(10хв.) 
 
19. Про надання дозволу ПАТ «Кременчуцький річковий порт» на 
використання піску. 
 
Доповідає:  Федюн О.М. – начальник відділу екологічної безпеки  
(10хв.) 
 
20. Про визначення орендної плати та продовження застосування визначеної 
орендної плати за нежитлові приміщення в місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна  
(10 хв.) 
 
21. Про затвердження делегованих членів від м. Кременчука до Госпітальної 
ради Південного госпітального округу Полтавської області. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 



22. Про закріплення майна цілісних майнових комплексів, що належать до 
комунальної власності територіальної громади міста Кременчука, за 
комунальним некомерційним медичним підприємством «Лікарня інтенсивного 
лікування «Кременчуцька»», на праві оперативного управління. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я  
(10хв.) 
 
23. Про внесення змін до Програми перспективного розвитку «Освіта 
Кременчука» на 2017 – 2021 роки. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти  
(10хв.) 
 
24. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 22.12.2015 
«Про затвердження комплексної програми «Молодь Кременчука» на 2016-2020 
роки». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г.- начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
(10хв.)                                       молоді  
 
25. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми оздоровлення та 
відпочинку дітей м. Кременчука на 2016-2020 роки». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г.- начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
(10 хв.)                                      молоді  
 
26. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської комплексної програми 
соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, 
членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об’єднань на 2017 рік». 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту соціального захисту  
(10 хв.)                                   населення та питань АТО  
 
27. Про затвердження Комплексної програми розвитку культури і туризму міста 
Кременчука на 2017-2021 роки в новій редакції. 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму  
(10 хв.) 
 



28. Про затвердження Комплексної програми розвитку комунального закладу 
культури і відпочинку «Міський парк культури і відпочинку 
«Придніпровський» на 2016-2020 роки в новій редакції». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму  
(10 хв.) 
 
29. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 02 березня 
2017 року «Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Парк Крюківський» на 2017-2020 
роки в новій редакції та граничної чисельності працівників». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму  
(10 хв.) 
 
30. Про внесення змін до рішення міської ради від 26 серпня 2015 року «Про 
затвердження міської Програми забезпечення пожежної безпеки та організації 
рятувальних робіт у місті Кременчуці на 2016-2018 роки». 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань НС та ЦЗН  
(10 хв.) 
 
31. Про передачу радіостанції Р-142Н  5 управлінню (Міжвідомчий центр 
спеціальної підготовки), яке  бере участь в АТО. 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань НС та ЦЗН  
(10 хв.) 
 
32. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 24 лютого 2015 року «Про затвердження міської Програми 
підвищення безпеки дорожнього руху у місті Кременчуці на 2015 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ  
(10 хв.) 
 
33. Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня 2013 року «Про 
затвердження міської Програми розвитку дорожньо-мостового господарства у 
м. Кременчуці на 2013-2017 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ  
(10 хв.) 
 
34. Про надання згоди управлінню житлово-комунального господарства 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради на вчинення дій, пов’язаних 
з передачею земельної  ділянки. 
 



Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ  
(10 хв.) 
 
35.  Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2017 року «Про 
затвердження Програми фінансової підтримки комунальних підприємств  
м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ  
(10 хв.) 
 
36. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради від 
29 листопада 2016 року «Про затвердження Програми розвитку комунального 
госпрозрахункового житлово-експлуатаційного підприємства «Автозаводське» 
та забезпечення належного утримання майна комунальної власності, що 
знаходиться на балансі підприємства на 2017-2018 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Кийло О.І. – директор КГЖЕП «Автозаводське»  
(10 хв.) 
 
37. Про реорганізацію комунального підприємства «Спеціалізований комбінат 
ритуальних послуг». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Прихнич О.М. – директор КП «Спеціалізований комбінат 
(10 хв.)                                           ритуальних послуг»  
 
38. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 24 листопада 2009 року «Про затвердження технічної документації з 
нормативної грошової оцінки земель м. Кременчука Полтавської області». 
 
Доповідає: Таценюк В.Д. – депутат міської ради  
(10 хв.) 
 
39. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 30 вересня 2015 року «Про пільги для учасників антитерористичної 
операції». 
 
Доповідає: Роженко О.А. – депутат міської ради  
(10 хв.) 
 
40. Про внесення змін до показників міського бюджету на 2017 рік. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г.– заступник міського голови – начальник    
(10 хв.)                                 фінансового управління  
 



41. Про внесення змін до показників міського бюджету м. Кременчука на 2017 
рік. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  
(10 хв.)                                  фінансового управління  
 
42. Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2017 року. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  
(10 хв.)                                  фінансового управління  
 
43. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(10 хв.) 
 
44. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(10 хв.) 
 
45. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення(відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(10 хв.) 
 
46. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(10 хв.) 
 
47. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення( відновлення) меж земельних ділянок в 
натурі(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(10 хв.) 
 
48. Про надання згоди на поділ та об'єднання земельних ділянок в 
м. Кременчуці. 
 



Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(10 хв.) 
 
49. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(10 хв.) 
 
50. Про поновлення та відмову в поновленні договорів оренди земельних 
ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(10 хв.) 
 
51. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(10 хв.) 
 
52. Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(10 хв.) 
 
53. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Президента 
України та Голови Верховної Ради України щодо важливості якомога швидкого 
прийняття Закону України «Про цивільну зброю та боєприпаси». 
 
Доповідає: Павленко Г.М. – депутат міської ради  
(10 хв.) 
 
54. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Голови Верховної Ради України щодо проблеми ратифікації Конвенції Ради 
Європи про запобігання насильству стосовно жінок і домашньому насильству 
та боротьбу із цими явищами (Стамбульської Конвенції). 
 
Доповідає: Угніч Г.А. – депутат міської ради  
(10 хв.) 
 
55. Про надання та відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(10 хв.) 



56. Про надання земельних ділянок в постійне користування в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(10 хв.) 
 
57. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(10 хв.) 
 
58. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Лікарня інтенсивного лікування 
«Кременчуцька»» на 2017 рік. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я  
(10 хв.) 
 
59. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до голови Полтавської обласної державної адміністрації Головка В.А. та голови 
Полтавської обласної ради Біленького О.Ю. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я  
(10 хв.) 
 
60. Про скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 03.05.2017 № 373. 
 
Доповідає: Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракційї «Опозиційний  
(10 хв.)                                        блок»  
 
61.Різне. 
(30 хв.) 
 

        Голосували:  «за» - 36 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(порядок денний затверджено в цілому) 
 

Малецький В.О. - міський голова  
 

Запропонував час розгляду питань визначати в процесі обговорення в 
залежності від кількості депутатів, які захочуть брати участь у цьому процесі.  



 Під час заслуховування депутатських запитів депутати виходили та 
заходили до зали. 
 
1.СЛУХАЛИ:   Депутатський запит Головача О.Л. про закриття Крюківського  
                           мосту для руху великовагового транспорту у місті Кременчуці  
                           Полтавської області.  
                           Інформував: Головач О.Л. – депутат міської ради від політичної  
                                                                            фракції «Батьківщина» 

 (депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

         Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
2. СЛУХАЛИ:   Депутатський запит Головача О.Л. про забруднення  
                            атмосферного повітря в місті Кременчуці Полтавської області. 
                            Інформував: Головач О.Л. – депутат міської ради від  

      політичної фракції «Батьківщин 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 
                                      Голосували: «за» - 22 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 9 
 

Депутат Котляренко Л.Г. попросила зарахувати її голос «за», всього «за» - 
23. 
 
3. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит Кальченка О.В. щодо недопущення  
                          припинення теплопостачання та постачання гарячої води у місті  
                          Кременчуці. 
                          Інформував: Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова  
                                                                                фракції «УКРОП»   
                                              (депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:    підтримати депутатський запит (додається). 

 
      Голосували:     «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 2 
 

4. СЛУХАЛИ:   Депутатський запит Плескуна О.В. про проведення робіт з  
                           благоустрою пляжу та прилеглої до нього території в районі  
                           човнової станції «Демурівка». 
                           Інформував : Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції  
                                                                             «Рідне місто»                                                

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:    підтримати депутатський запит (додається) 
 
                                  Голосували:       «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2  

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Після заслуховування запиту депутата Плескуна О.В. надав протокольне 
доручення начальнику управління земельних ресурсів: 
- щодо  можливості опрацювати питання щодо неправомірних дій, що 
відбуваються в районі човнової станції «Демурівка» (на голосування 
протокольне доручення не ставилось). 
 
5. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит Головко В.Д. про ремонт дорожнього  
                          покриття по вулиці Академіка Герасимовича. 
                          Інформувала: Головко В.Д. – депутат міської ради від фракції  
                                                                           «Рідне місто» 

(депутатський запит зачитано) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Наголосив, що ремонт дороги по вулиці Академіка Герасимовича буде 
закінчений 10 червня 2017 року. 
 
ВИРІШИЛИ:   підтримати депутатський запит (додається). 

 
Голосували:       «за» - 23 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
 6. СЛУХАЛИ:  Інформація депутата Гордєєвої В.Я. про перевитрати коштів  
                           ТОВ «Добробит» 
                           Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції  
                                                                              політичної партії «Об’єднання   



                                                                             самопоміч» 
                                              (інформацію зачитано) 

 
7.СЛУХАЛИ:  Депутатський запит Гордєєвої В.Я.  про ремонт дорожнього  
                          покриття на мікрорайоні Лашки. 
                          Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції  
                                                                              політичної партії «Об’єднання  
                                                                             самопоміч» 

                                              (депутатський запит зачитано) 
       

ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається) 
 

Голосували:         «за» - 20 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(поіменне голосування) 
 

Депутати Сідерка Т.А. та Кавунник Д.В. попросили зарахувати їх голоси 
«за», всього «за»- 22. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Після заслуховування запиту депутата Гордєєвої В.Я.. надав протокольне 
доручення начальнику управління житлово – комунального господарства: 

- опрацювати питання, що були підняті в депутатському запиті Гордєєвої 
В.Я. (протокольне доручення на голосування не ставилось). 
 
8.СЛУХАЛИ: Усний депутатський запит Гордєєвої В.Я.  щодо ЗАТ «Атом»,  
                         ТОВ «МОНОЛІТ БУД СЕРВІС». 
                         Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції  
                                                                            політичної партії «Об’єднання  
                                                                            самопоміч» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:   не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:         «за» - 5 
«утрималось» - 7 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 12 

 
9. СЛУХАЛИ: Усний депутатський запит Гордєєвої В.Я.  щодо надання  
                          інформації про Громадський бюджет на сесії та на сайті міської  
                          ради 



                          Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції  
                                                                              політичної партії  «Об’єднання  
                                                                              самопоміч»   

                                                (депутатський запит зачитано) 
      
ВИРІШИЛИ:   не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:          «за» - 12 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 11 

(поіменне голосування) 
(не підтримано) 

 
10. СЛУХАЛИ:  Інформація депутата Гордєєвої В.Я. щодо скарги на  
                            працівників Національної поліції 
                            Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції  
                                                                                політичної партії    «Об’єднання  
                                                                                самопоміч»  

(інформацію зачитано) 
 

11. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит Сідерки Т.А. про здійснення заходів з  
                             контролю використання лікарських засобів та медичних  
                             виробів, закуплених за бюджетні кошти. 
                             Інформувала : Сідерка Т.А. –   депутат міської ради від фракції  
                                                                                  політичної партії «Радикальна  
                                                                                  партія Олега Ляшка» 
 
ВИРІШИЛИ:   підтримати  депутатський запит (додається).  

 
Голосували:         «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
12. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит Сідерки Т.А. про виконання Державної  
                             програми «Доступні ліки» 
                             Інформувала : Сідерка Т.А. –   депутат міської ради від фракції  
                                                                                  політичної  партії  «Радикальна  
                                                                                  партія Олега Ляшка» 
 
ВИРІШИЛИ:   підтримати  депутатський запит (додається).  

 
Голосували:         «за» - 28 

«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  

Зробив оголошення щодо проведення комплексної спартакіади серед 
депутатів всіх рівнів Полтавської області з 12 травня по 17 травня 2017 року. 
Запропонував депутатам Кременчуцької міської ради приймати участь. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію оголосити перерву в роботі сесії до 
12.50 год.  
 

Голосували: «за» - 24 
  «утрималось» - 0 

 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

(процедурне рішення прийнято) 
 

Оголошено перерву до 12.50 год.  
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запропонував депутатам займати місця в залі та здійснити 
сигнальну реєстрацію. Зареєструвалося 22 депутата. Необхідний кворум для 
продовження роботи сесії є. 

Після реєстрації до зали заходили депутати.  
 
 
13. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від  
                              22 грудня 2016 року «Про затвердження міської Програми  
                              сприяння розвитку інформаційної діяльності КП  
                             «Кременчуцька міська телерадіокомпанія» та Редакція  
                              офіційної газети Кременчуцької міської ради «Вісник  
                              Кременчука» на 2017-2021 роки». 
                              Доповідач: Проценко Р.О. – заступник міського голови 

(доповіді не заслуховувувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 
«…На засіданні постійної депутатської комісії ( 04.05.2017 року) з питань 

бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 



денного  «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 22 
грудня 2016 року «Про затвердження міської Програми сприяння розвитку 
інформаційної діяльності КП «Кременчуцька міська телерадіокомпанія» та 
Редакція офіційної газети Кременчуцької міської ради «Вісник Кременчука»  
було запропоновано: 
- питання винести на розгляд сесії за умови виконання ч.2 ч.6 ст. 43 Регламенту 
Кременчуцької міської ради, а саме, надати до проекту рішення техніко – 
економічне обґрунтування виділення коштів та зазначення показників 
фінансово-господарської діяльності одержувачів коштів….» 
(пропозиція на голосування не ставилась, голова комісії отримав роз’яснення) 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 

Зазначив, що до проекту рішення не було надано техніко – економічного 
обґрунтування. Повідомив, що йому ,як голові комісії була надана змістована 
відповідь відповідно до ст. 43 Регламенту Кременчуцької міської ради. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 Запитав, коли буде «роздержавлення» «Вісника Кременчука»? 
 
Малецький В.О. - міський голова 
 
 Зазначив, що в данному проекті рішення зміни щодо «Вісника 
Кременчука» не стосуються. 
 Наголосив, що «Вісник Кременчука» є державним виданням, яке друкує 
матеріали Кременчуцької міської ради і є джерелом публічної інформації для 
громади м. Кременчука.  

Зазначив , що  процес «роздержавлення» знаходиться в правовому полі. 
«Вісник Кременчука» є комунальним підприємством і його потрібно 
максимально підтримувати. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 3 

 
14.СЛУХАЛИ:  Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької  
                            міської ради Полтавської області від 22.03.2017 № 200, від  
                            27.03.2017 № 223, від 27.03.2017 № 244, від 03.04.2017 № 274. 
                            Доповідачі: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
                                                Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  
                                                                          начальник  фінансового управління 



(доповіді не заслуховувувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

Малецький В.О. – міський голова  
 

Озвучив технічну правку: 
«…На засіданні виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 

10.04.2017 прийнято рішення № 326 з послідуючим затвердженням на сесії: 
- Про перерозподіл бюджетних асигнувань, затверджених в міському  

бюджеті на 2017 рік, по головному розпоряднику бюджетних коштів – 
департаменту соціального захисту населення та питань АТО виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області..» 

 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

Малецький В.О. – міський голова  
 

Озвучив технічну правку: 
«…На засіданні виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 

25.04.2017 прийнято рішення № 353 з послідуючим затвердженням на сесії: 
- Про перерозподіл бюджетних асигнувань, затверджених в міському 

бюджеті м. Кременчука на 2017 рік по галузі Культура і мистецтво…». 
 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив технічну правку: 
«…На засіданні виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 11.05.2017 
прийнято рішення № 412 з послідуючим затвердженням на сесії: 

- Про затвердження розрахунку розміру кошторисної заробітної плати,  



який враховується при визначенні вартості будівництва об’єктів за рахунок 
коштів місцевих бюджетів на 2017 рік в м. Кременчуці…». 

 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок , як  

     рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:   «за» - 35 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
15.СЛУХАЛИ:    Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня  

2014 року «Про затвердження Програми інформатизації міста  
                              Кременчука на 2014-2018 роки». 
                              Доповідач: Рассоха І.О.- начальник відділу інформаційно- 
                                                                        комп'ютерних технологій  

(доповіді не заслуховувувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив технічну правку: 

«До питання «Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 
2014 року «Про затвердження Програми інформатизації міста Кременчука на 
2014 – 2018 роки» у Додатку № 1: 
Стовпці 3 «Загальна вартість» та 5 «Місцевий бюджет», у рядку «Організація 
каналу передачі даних для доступу до ЄДДР – 2 шт.», збільшити суму 
фінансування на 156 тис. грн.. до 472 тис. грн., та врахувати далі при 
розрахунках. 
У «Паспорті Програми» у пункті 7 внести відповідні зміни…». 

 
Голосували:  «за» - 34 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Перед словом «… керуючись ст. 26, 59…» дописати «Про доступ до 
публічної інформації», постанови Кабінету Міністрів України   від 21.10.2015  
№ 835 «Про затвердження Положення про набори даних, які підлягають 
оприлюдненню у формі відкритих даних» і далі за текстом…». 

 
Голосували:  «за» - 35 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив технічну правку: 

«…До питання «Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 
2014 року «Про затвердження Програми інформатизації міста Кременчука на 
2014 – 2018 роки» у Додатку № 1: 
 Розділ 1 «Виконавчий комітет» рядок 13 «Послуги з розробки веб – 
сайту» викласти в наступній редакції «Послуги з розробки пакетів програмного 
забезпечення веб – порталу (сайту)»…». 

 
Голосували:  «за» - 35 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок , як  

     рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:   «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 2 

 
16.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 26.11.2016 «Про  
                           затвердження Плану роботи міської ради з підготовки проектів  
                           регуляторних актів на 2017 рік». 
                          Доповідач: Жорняк Л.Г. –  начальник  управління розвитку  
                                                                        підприємництва,торгівлі, побуту та   
                                                                        регуляторної політики 

(доповіді не заслуховувувались) 



 
Малецький В.О. – міський голова  
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Про доповнення до проекту рішення міської ради (пункт 5 
порядку денного) 
 На підставі інформаційного листа «Роз’яснення Державної регуляторної 
служби стосовно прийняття рішень органами місцевого самоврядування щодо 
встановлення місцевих податків і зборів на 2017 рік» (додається) пропонуємо 
внести доповнення до проекту рішення міської ради «Про внесення змін до 
рішення міської ради від 29.11.2016 «Про затвердження плану роботи міської 
ради з підготовки проектів регуляторних актів на 2017 рік», а саме: 

- доповнити План пунктом 9 наступного змісту: 
 
№ 
п/п 

 
Назва проекту 

 
Ціль прийняття 

Період 
підго-
товки 
проекту 

Найменування 
розробника 
проекту  

9. Про встановлення 
податку на  нерухоме  
майно,   відмінне  від 
земельної ділянки, на 
території міста 
Кременчука 
 

Встановлення 
податку на  нерухоме  
майно,   відмінне  від 
земельної  
ділянки, на території 
міста Кременчука» 
на наступний 
бюджет-ний період 
відповідно до 
Податкового кодексу 
України  за 
регулятор-ною 
процедурою 

ІІ 
квартал 
2017 р. 

Управління 
розвитку 
підприємництв
а, торгівлі, 
побуту та 
регуляторної 
політики, 
Фінансове 
управління  

…». 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки , як  

     рішення міської ради (додається). 
                   Голосували:   «за» - 32 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
17.СЛУХАЛИ:  Про вступ міської ради до Добровільного об'єднання органів  

місцевого самоврядування – Асоціації «Енергоефективні 
міста України». 
Доповідач: Андрієвська Т.Д. – начальник відділу  

                                                                             енергоменеджменту та енергетики 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
18.СЛУХАЛИ: Про затвердження нової редакції статуту комунального  
                             підприємства «Науковий центр еколого – соціальних  
                             досліджень». 
                            Доповідач: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної  

      безпеки 
                            Співдоповідач: Палах М.О.- директор КП «НДПЦ»  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 

«…На засіданні постійної депутатської комісії (27.04.2017)  з питань 
освіти, молоді, культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду 
питань, пов’язаних з АТО, охорони здоров’я, материнства та дитинства( голова 
комісії Терещенко Д.Ю.)  при розгляді проекту рішення «Про затвердження 
нової редакції статуту комунального підприємства «Науковий центр еколого – 
соціальних досліджень» було запропоновано: 

- зняти проект рішення на доопрацювання в зв’язку з не визначенням 
цілей та завдань комунального підприємства…». 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 Зазначив, що на засіданні постійної депутатської комісії з питань освіти, 
молоді, культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду питань, 
пов’язаних з АТО, охорони здоров’я, материнства та дитинства, яке відбулося 
27.04.2017 року керівник комунального підприємства «Науковий центр еколого 
– соціальних досліджень» не змогла дати жодних пояснень щодо мети та 
завдань діяльності підприємства. 



Підкреслив, що відповідно до наданих документів, статутна діяльність  
підприємства полягає в проведенні екологічно – соціальних дослідженнях. 
Питання керівнику підприємства були задані саме щодо цих досліджень, але 
змістовної  та обгрунтовної відповіді надано не було. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 22 

«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 12 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що в подальшому керівник підприємства буде більш детально 
ознайомлювати депутатів з метою та роботою підприємства взагалі.   
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 Підкреслив, що робота лабораторії неефективна та незадовільна.  
Ця лабораторія надає лише неправдиві статистичні дані і її потрібно 
ліквідувати.  
 
Головач О.Л. – депутат міської ради ,голова фракції «Батьківщина»  
(з місця) 
 Зазначив, що лабораторія потрібна. Наголосив, що потрібно зробити 
цілодобовий графік роботи лабораторії та надати їй більше повноважень. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 Підкреслив, що комунальному підприємству «Науковий центр еколого – 
соціальних досліджень» потрібно бути більш ініціативним. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію постійної депутатської комісії 

 
Голосували:  «за» - 11 

«утрималось» - 3 
«проти» - 5 
«не голосувало» - 17 

(пропозиція не приймається) 
 



ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 11 

 
19.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу ПАТ «Кременчуцький річковий порт»  

на використання піску. 
                           Доповідач:  Федюн О.М. – начальник відділу екологічної  
                                                                         безпеки  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 

«…На засіданні постійної депутатської комісії (27.04.2017)  з питань 
освіти, молоді, культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду 
питань, пов’язаних з АТО, охорони здоров’я, материнства та дитинства( голова 
комісії Терещенко Д.Ю.)  при розгляді проекту рішення «Про надання дозволу 
ПАТ «Кременчуцький річковий порт» на використання піску було 
запропоновано: 

- зняти проект рішення на доопрацювання в зв’язку з ненаданням 
вичерпної інформації щодо використання піску, а саме, кількість піску та 
розмір отриманих коштів за реалізацію даного товару….» 
 

Поставив на голосування пропозицію постійної депутатської комісії. 
 
Голосували:  «за» - 6 

«утрималось» - 2 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 26 

(пропозиція не приймається) 
 

Депутат Сідерка Т.А. попросила зарахувати її голос «за», всього «за» - 7. 
 



Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
  
 Прокоментував пропозицію постійної депутатської комісії. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«…На засіданні постійної депутатської комісії (04.05.2017) з питань 

бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді питання «Про надання 
дозволу ПАТ «Кременчуцький річковий порт» на використання піску» було 
запропоновано: 

- до першого пункту проекти рішення додати речення наступного змісту: 
«Розрахунки додаються до рішення ради….». 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки , як  

     рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 10 

 
20.СЛУХАЛИ: Про визначення орендної плати та продовження застосування  
                            визначеної орендної плати за нежитлові приміщення в місті  
                            Кременчуці. 
                            Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління  

       міського майна  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
21.СЛУХАЛИ: Про затвердження делегованих членів від м. Кременчука до  
                            Госпітальної ради Південного госпітального округу  

Полтавської області. 
                          Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони  
                                                                       здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 



Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пояснення голови постійної депутатської комісії з питань освіти, 
молоді, культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду питань, 
пов’язаних з АТО, охорони здоров’я, материнства та дитинства(голова комісії 
Терещенко Д.Ю.) 
«…Постійна депутатська комісія з питань освіти, молоді, культури, спорту, 
соціального захисту населення, розгляду питань, пов’язаних з АТО, охорони 
здоров’я, материнства та дитинства при обговоренні питання «Про 
затвердження делегованих членів від м. Кременчука до Госпітальної ради 
Південного госпітального округу Полтавської області» надала пропозицію 
щодо не визування проекту рішення для винесення на розгляд сесії – не 
підтримано (голова комісії відмовився візувати проект рішення)…». 

(пояснення зачитано для інформації) 
 

Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії) з питань бюджету, 
фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної політики:  

«…На засіданні постійної депутатської комісії ( 04.05.2017 року) з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного  «Про затвердження делегованих членів від м. Кременчука до 
Госпітальної ради Південного госпітального округу Полтавської області» було 
запропоновано: 
- питання винести на розгляд сесії за умови включення до складу ради 
госпітального округу представників громадськості та депутатів міської ради. 
Була запропонована кандидатура депутата міської ради – Коркішко О.Л…». 
 
 Зазначив, що депутат міської ради Коркішко О.Л. відмовився від 
пропозиції щодо включення його до складу Госпітальної ради Південного 
госпітального округу Полтавської області.  
 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради від політичної фракції «Радикальна партія  

       Олега Ляшка»  
 
 Зазначила, що Госпітальна рада формується терміном на п’ять років.  
Підкреслила, що існує перелік документів, які чітко визначають алгоритм і 
юридичні засади формування як Госпітальних округів так і Госпітальної ради. 
Наголосила, що на засіданні профільної депутатської комісії було зазначено, 



що термін подання кандидатур до Госпітальної ради обмежений і повинен був 
бути наданий до 01 травня 2017 року, але виходячи з інформації від 
Міністерства охорони здоров’я чіткої дати не було визначено.  
 Зауважила, що перелік осіб, який був зазначений в проекті рішення, 
відповідно до Закону України «Про запобігання та протидію корупції» може 
викликати конфлікт інтересів.  
 
Усанова О.П. – заступник міського голови 
 

Зазначила, що Міністерством охорони здоров’я було затверджено 
примірне положення про раду Госпітального округу та є Постанова Кабінету 
Міністрів України, яка затверджує Госпітальні округи в деяких областях 
України, в тому числі і в Полтавській області. Підкреслила, що м. Кременчук 
буде центром Південного госпітального округу, до скалуд якого війдуть 
адміністративно – територіальні одиниці розташовані в чотирьох районах- це 
Кременчуцький, Кобеляцький, Козельщанський та Глобинський райони, м. 
Кременчук та м. Горіщні Плавні.  
 Зауважила, що Госпітальна рада складатиметься з 24 членів, із них 8 
будуть представляти м. Кременчук.  Госпітальна рада – є дорадчим органом, 
який не ухвалює жодних рішень, а лише дозволяє опрацювати варіанти рішень.  
 Роз’яснила, що склад Госпітальної ради відповідно до Наказу 
Міністерства охорони здоров’я прописало, що ради можуть делегувати своїх 
представників, але це повинні бути фахівці. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Наголосив, що в складі Госпітальної ради повинні бути фахівці. 
 
Коркішко О.Л. – депутат міської ради від фракції «УКРОП»  
(з місця) 
 Зазначив, що Госпітальна рада є дорадчим органом і не може самостійно 
приймати рішення.  
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
  

Зазначив, що він як голова профільної комісії не підтримує даний проект 
рішення. Наголосив, що проект рішення  - є порушенням усіх норм.  
 Підкреслив, що ніяких термінів для прийняття рішення не встановлено. 
Запропонував зняти проект рішення з розгляду.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Терещенко Д.Ю.: 
«…Зняти проект рішення «Про затвердження делегованих членів від м. 
Кременчука доГоспітальної ради Південного госпітального округу Полтавської  



області» - на доопрацювання…». 
 

Поставив на голосування пропозицію депутата Терещенко Д.Ю. 
 
Голосували:  «за» - 12 

«утрималось» - 0 
«проти» - 6 
«не голосувало» - 18 

(пропозиція не приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозиція від депутатів політичної фракції «Радикальна партія 
Олега Ляшка»: 
«…Просимо внести до скалду Госпітальної ради Сідерка Тетяну 
Анатоліївну…». 
 

Голосували:  «за» - 9 
«утрималось» - 3 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 22 

(пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 25 
«утрималось» - 3 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 7 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив перерву в роботі сесії на 15 хвилин. 
 

(Після перерви) 
 
Малецький В.О. - міський голова 
 

Запросив депутатів займати місця в залі. 
Зареєструвалось  26  депутатів. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили та виходили із зали депутати.  
 

22. СЛУХАЛИ:  Про закріплення майна цілісних майнових комплексів,  



що належать до комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука, за комунальним некомерційним 
медичним підприємством «Лікарня інтенсивного лікування 
«Кременчуцька»», на праві оперативного управління. 
Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони  

     здоров’я 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

                   Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
23.СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до Програми перспективного  

розвитку «Освіта Кременчука» на 2017 – 2021 роки. 
Доповідач: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
 24. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської  

ради від 22.12.2015 «Про затвердження комплексної програми 
«Молодь Кременчука» на 2016-2020 роки». 
Доповідач: Заводчікова Н.Г.- начальник управління у  
                                                   справах сім’ї, дітей та молоді 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив заяву депутата Калашника О.В. про те, що він не  буде 
голосувати з даного питання у зв’язку з конфліктом інтересів.  
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради   

(додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 28 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
25. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської  

ради Полтавської області від 22 грудня 2015 року «Про 
затвердження Програми оздоровлення та відпочинку дітей м. 
Кременчука на 2016-2020 роки». 
Доповідач: Заводчікова Н.Г.- начальник управління у  

справах сім’ї, дітей та молоді 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

                  Голосували:   «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
26. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської  

ради Полтавської області від 22.12.2016 «Про затвердження 
Міської комплексної програми соціальної підтримки 
учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, членів 
сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 
внутрішньо переміщених осіб та фінансової підтримки 
громадських і волонтерських об’єднань на 2017 рік». 
Доповідач: Поляков В.Ю. – директор департаменту  

        соціального захисту  
                                                           населення та питань АТО 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  
(додається). 

 
                   Голосували: «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
27. СЛУХАЛИ:   Про затвердження Комплексної програми розвитку  

культури і туризму міста Кременчука на 2017-2021 роки в 
новій редакції. 
Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління  

 культури і туризму 



(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

                   Голосували: «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
28. СЛУХАЛИ: Про затвердження Комплексної програми розвитку  

комунального закладу культури «Міський парк культури і 
відпочинку «Придніпровський» на 2016-2020 роки в новій 
редакції». 
Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління  

  культури і туризму 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:    прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

           Голосували: «за» - 30 
  «утрималось» - 1 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 4 

 
29. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської  

ради від 02 березня 2017 року «Про затвердження 
Комплексної програми утримання та розвитку комунального 
закладу культури і відпочинку «Парк Крюківський» на 2017-
2020 роки в новій редакції та граничної чисельності 
працівників». 
Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління  

культури і туризму 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:    прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

           Голосували: «за» - 30 
   «утрималось» - 0 
   «проти» - 1 
   «не голосувало» - 4 

 
30. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від  



26 серпня 2015 року «Про затвердження міської Програми 
забезпечення пожежної безпеки та організації рятувальних 
робіт у місті Кременчуці на 2016-2018 роки». 
Доповідач: Киричейко С.П. – начальник управління з  

питань НС та ЦЗН 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

           Голосували: «за» - 30 
   «утрималось» - 1 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 4 

 
31. СЛУХАЛИ:  Про передачу радіостанції Р-142Н  5 управлінню  

(Міжвідомчий центр спеціальної підготовки), яке  бере участь 
в АТО. 
Доповідач: Киричейко С.П. – начальник управління з  

питань НС та ЦЗН 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

           Голосували: «за» - 31 
   «утрималось» - 0 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 4 

 
32.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                              Полтавської області від 24 лютого 2015 року «Про  
                               затвердження міської Програми підвищення безпеки  
                               дорожнього руху у місті Кременчуці на 2015 – 2020 роки». 
                              Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію  постійної депутатської комісії: 

«…На засіданні постійної депутатської комісії ( 04.05.2017 року) з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного  «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 24 лютого 2015 року «Про затвердження міської 
Програми підвищення безпеки дорожнього руху у місті Кременчуці на 2015 – 
2020 роки» » було запропоновано: 

 
- питання винести на розгляд сесії за умови внесення технічної правки до  

п.3.2. щодо встановлення світлофора по вул. Республіканській, біля прохідної 
КВБЗ…» 

(пропозиція на голосування не ставилась, враховано як технічна правка в 
проект рішення) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…У зв’язку з надходження на засіданні депутатської комісії пропозицій 
голови депутатської бюджетної комісії Плескуна О.В. щодо розгляду питання 
будівництва світлофорного об’єкта,  виникла необхідність внести зміни до 
програми підвищення безпеки дорожнього руху у місті Кременчуці на 2015-2020 
роки, в Додаток № 2 «Напрями діяльності та заходи Програми підвищення 
безпеки дорожнього руху в місті Кременчуці на 2015-2020 роки» доповнивши         
п. 3.4 наступним об’єктом: «Встановити світлофорний об’єкт на перехресті 
вулиць Республіканської та Генерала Манагарова» 

 
Орієнтовані обсяги фінансування  

(вартість), тис. грн. 
№ 
з/п 

Назва напряму 
діяльності 

(пріоритетні 
завдання) 

Виконавці 

Строк 
виконан 

ня,  
джерела 
фінансу-

вання 

Всього 2015 2016 2017 2018 2019 2020 

  
3.4 Встановити 

світлофорні 
об’єкти на 
вулицях м. 
Кременчука: 
2015 рік: 
- на перехресті  
вулиці 
Європейської – 
вул.Хорольської; 
- вул. Чкалова- 

Управлін 
ня 

житлово-
комуналь

ного 
господарс

тва 
виконавчо

го 
комітету 

Кременчу

2015-
2020 
роки 

Міський 
бюджет 

3386,0 250,00 1036,0 1500,0 200,0 200,0 200,0 



Орієнтовані обсяги фінансування  
(вартість), тис. грн. 

№ 
з/п 

Назва напряму 
діяльності 

(пріоритетні 
завдання) 

Виконавці 

Строк 
виконан 

ня,  
джерела 
фінансу-

вання 

Всього 2015 2016 2017 2018 2019 2020 

Європейської; 
 - вул. Маршала 
Говорова- вул. 
Ярмаркова; 
- вул. М. Кучми- 
вул. Військової. 
2016 рік: 
- по проспекту 

Лесі Українки 
в районі 
зупинки 
громадського 
транспорту 
«Андрія 
Ковальова» 
(спортивного 
комплексу 
«Спортлайф»); 

- на перехресті 
проспекту 
Полтавського та 
вулиці Вільної 
України. 
2017 рік: 
- на перехресті 
проспекту 
Полтавського та 
вулиці  Вільної 
України. 
- на перехресті 
вулиці 
Європейської та 
вулиці Чкалова 
- на перехресті 
вулиць 
Республіканської 
та Генерала 
Манагарова 

цької 
міської 
ради. 

Управлінн
я 

патрульно
ї поліції  

у м. 
Кременчу

ці 
КП 

«Міськсві
тло» 

…» 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 



 Озвучив технічну правку: 
«…У зв’язку з надходження пропозицій міського голови стосовно 

організації дорожнього руху на перехресті вулиць Шевченка та Івана Мазепи 
виникла необхідність внести зміни до програми підвищення безпеки дорожнього 
руху у місті Кременчуці на 2015-2020 роки, в Додаток № 2 «Напрями діяльності 
та заходи Програми підвищення безпеки дорожнього руху в місті Кременчуці на 
2015-2020 роки» доповнивши п. 3.4 наступним об’єктом: «Встановити 
світлофорний об’єкт на перехресті вулиць Шевченка та Івана Мазепи. 

 
Орієнтовані обсяги фінансування  

(вартість), тис. грн. 
№ 
з/п 

Назва напряму 
діяльності 

(пріоритетні 
завдання) 

Виконавці 

Строк 
виконан 

ня,  
джерела 
фінансу-

вання 

Всьог
о 2015 2016 2017 2018 2019 2020 

  
3.4 Встановити 

світлофорні 
об’єкти на 
вулицях м. 
Кременчука: 
2015 рік: 
- на перехресті  
вулиці 
Європейської – 
вул.Хорольської; 
- вул. Чкалова- 
Європейської; 
 - вул. Маршала 
Говорова- вул. 
Ярмаркова; 
- вул. М. Кучми- 
вул. Військової. 
2016 рік: 
- по проспекту 

Лесі Українки 
в районі 
зупинки 
громадського 
транспорту 
«Андрія 
Ковальова» 
(спортивного 
комплексу 
«Спортлайф»); 

- на перехресті 
проспекту 
Полтавського та 
вулиці Вільної 
України. 

Управлін 
ня житлово-
комуналь- 

ного 
господар- 

ства 
виконавчо-
го комітету 
Кременчуць
кої міської 

ради. 
Управління 
патрульної 

поліції  
у м. 

Кременчуці 
КП 

«Міськсвіт-
ло» 

2015-
2020 роки
Міський 
бюджет 

3386,
0 

250,00 1036,0 1500,0 200,0 200,0 200,0 



Орієнтовані обсяги фінансування  
(вартість), тис. грн. 

№ 
з/п 

Назва напряму 
діяльності 

(пріоритетні 
завдання) 

Виконавці 

Строк 
виконан 

ня,  
джерела 
фінансу-

вання 

Всьог
о 2015 2016 2017 2018 2019 2020 

2017 рік: 
- на перехресті 
проспекту 
Полтавського та 
вулиці  Вільної 
України. 
- на перехресті 
вулиці 
Європейської та 
вулиці Чкалова 
- на перехресті 
вулиць 
Республіканської 
та Генерала 
Манагарова 
- на перехресті 
вулиць Шевченка 
та Івана Мазепи 

…». 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Головач О.Л. – депутат  міської ради, голова фракції «Батьківщина»  
(з місця) 
 Попросив міського голову надати доручення начальнику управління 
житлово – комунального управління щодо можливості опрацювати питання 
встановленння світлофорних об’єктів. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав протокольне доручення начальнику управління житлово – 
комунального господарства: 

- опрацювати можливость встановлення «зелених стрілок» на 
світлофорах (для руху автотранспортного засобу в напряму «праворуч») на 
перехресті вул. Хорольська–Європейська, вул. Леонова (біля залізничного 
технікуму). 

 Провести   аналіз   встановлених   світлофорних   об’єктів   та визначити 
можливість встановлення нових світлофорних об’єктів для розвантаження руху 



транспорту у м. Кременчуці (протокольне доручення на голосування не 
ставилось). 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок , як  

     рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Депутат Плескун О.В. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 

33. 
 
33.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня 2013  
                           року «Про затвердження міської Програми розвитку дорожньо- 
                           мостового господарства у м. Кременчуці на 2013-2017 роки». 
                           Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
 
 Зазначив, що на засіданні постійної депутатської комісії з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики розглядали питання щодо ремонту асфальто – бетонного покриття по 
вул. Академіка Герасимовича. 
 Пікреслив, що на засіданні постійної депутатської комісії було прийнято 
рішення, що проект рішення «Про внесення змін до рішення міської ради від 26 
березня 2013 року «Про затвердження міської Програми розвитку дорожньо-
мостового господарства у м. Кременчуці на 2013-2017 роки» винести на сесію 
за умови посилення виконавчим комітетом та управлінням житлово – 
комунальним господарством контролю за виконанням умов договору 
підрядною організацією, яка виконує ремонт асфальто – бетонного покриття по 
вул. Академіка Герасимовича та внесення відповідних змін до укладеного 
договору для чіткого зазначення строку виконання робіт, умов і строку гарантії 
на роботи. При цьому, відмитити отримання підрядником попередньої оплати і 



те, що підрядник не розпочав виконання робіт протягом двох місяців з моменту 
укладання договору. У випадку, якщо підрядник найближчим часом (до сесії 11 
травня 2017 року) не розпочне виконання робіт або буде їх виконувати в 
подальшому повільно, провести дії по достроковому розірванню договору та 
вибору нової підрядної організації. 
 Наголосив, що в договорі відсутні умови терміну гарантії ремонту 
асфальто – бетонного покриття та термін виконання робіт.  
 Зазначив, що протягом двох місяців ремонт догори не проводився.  
 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ  
 
 Зазначив, що підстав для розірвання договору з підрядною організаціє не 
має.  

Підкреслив, що на сьогоднішній день підрядник працює шість днів на 
тиждень. Вони почали працювати з першого травня. Підрядник зараз підписує 
додаткову угоду в якому буде зазначений термін виконання 10 червня 2017 
року. Гарантії надаються на десять років. 
                            
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…1.У зв’язку з необхідністю  уточнення показників, з врахуванням 
потреби у виконанні робіт з поточного ремонту вулично-шляхової мережі міста 
та  розроблення проектно-кошторисної документації на будівництво об’єктів 
благоустрою виникла необхідність внести зміни до програми розвитку 
дорожньо-мостового господарства у м. Кременчуці в Додаток «Матеріальне 
забезпечення програми на 2017 рік» в новій редакції, що додається.  

2. На підставі внесених змін, відкоригувати Паспорт Програми 
«Загальний обсяг фінансових ресурсів, необхідних для реалізації Програми 
всього: 220 025,330 тис. грн. 

3.  Внести зміни до п.6 Програми: «Прогнозні показники фінансування  
програми на 2013-2017 роки пропонуються в сумі 220 025,330 тис. грн., за 
рахунок міського бюджету, в т.ч. по роках: 

- 2013 р. - 43 419,80 тис. грн 
- 2014 р. - 31 687,00 тис. грн 
- 2015 р. -  28 785,00 тис. грн 
- 2016 р. - 48 028,53 тис. грн. 
- 2017 р. -   68 105,00тис. грн…». 

 
Голосували:  «за» - 35 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

Малецький В.О. – міський голова 
 



 Озвучив технічну правку: 
«…У зв’язку з уточненням назви об’єктів та видів робіт з ремонту 

дорожнього покриття вулично-шляхової мережі міста Кременчука виникла 
необхідність внести зміни до програми розвитку дорожньо-мостового 
господарства у  м. Кременчуці, та викласти Додаток «Матеріальне забезпечення 
програми на 2017 рік» в новій редакції, що додається…». 

 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 

«…На засіданні постійної депутатської комісії ( 04.05.2017 року) з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного  «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 24 лютого 2015 року «Про внесення змін до рішення 
міської ради від 26 березня 2013 року «Про затвердження міської Програми 
розвитку дорожньо – мостового господарства у м. Кременчуці на 2013 – 2017 
роки » було запропоновано: 

 
- питання винести на розгляд сесії за умови посилення виконавчим  

комітетом та управлінням житлово – комунальним господарством контролю за 
виконанням умов договору підрядною організацією, яка виконує ремонт 
асфальто – бетонного покриття по вул. Академіка Герасимовича та внесення 
відповідних змін до укладеного договору для чіткого зазначення строку 
виконання робіт, умов і строку гарантії на роботи….». 

(пропозиція на голосування не ставилась) 
 
ВИРІШИЛИ:    прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок , як  

       рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 37 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
34.СЛУХАЛИ:  Про надання згоди управлінню житлово-комунального  
                           господарства виконавчого комітету Кременчуцької міської ради  
                           на вчинення дій, пов’язаних з передачею земельної  ділянки. 
                           Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ  

(доповідь не заслуховувалась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 

«…На засіданні постійної депутатської комісії (27.04.2017)  з питань 
освіти, молоді, культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду 
питань, пов’язаних з АТО, охорони здоров’я, материнства та дитинства( голова 
комісії Терещенко Д.Ю.)  при розгляді проекту рішення «Про надання згоди 
управлінню житлово-комунального господарства виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради на вчинення дій, пов’язаних з передачею земельної  
ділянки» було запропоновано: 

- зняти проект рішення на доопрацювання.  
 
 Запропонував депутату Терещенко Д.Ю. надати пояснення щодо 
пропозиції. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що комісія прийняла таке рішення в зв’язку з відсутністю 
доповідача та директора СКРП на засіданні постійної депутатської комісії для 
надання пояснень.  
 Підкреслив, що не буде наполягати на знятті питання на доопрацювання, 
так як воно є суто технічним. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 34 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
35.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2017  
                           року «Про затвердження Програми фінансової підтримки  
                           комунальних підприємств  
                           м. Кременчука на 2017 рік». 
                           Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 3 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«…Управління житлово-комунального господарства виконавчого 

комітету Кременчуцької міської прохає скасувати попередню технічну правку 
від 18.04.2017 № 27-06/387вих. 

Рішенням Кременчуцької міської ради Полтавської області від 04 квітня 
2017 року «Про виділення коштів за рахунок залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2017 року» КП «Міськсвітло» затверджено видатки в розмірі 
350 000,00 грн. на капітальний ремонт покрівлі будівлі по вул. Л. Чайкіної, 35.  

Рішенням Полтавської обласної ради п'ятнадцятої сесії сьомого 
скликання від 26 квітня 2017 року  № 454 «Про внесення змін до рішення 
Полтавської обласної ради від 31 січня  2017 року № 355 «Про фінансування 
закупівлі спецтехніки за рахунок коштів фонду охорони навколишнього 
природного середовища Полтавської області у 2017 році» затверджено Перелік 
спеціалізованої комунальної техніки, що пропонується для закупівлі за рахунок 
коштів фонду охорони навколишнього природного середовища в 2017 році, до 
якого потрапила спеціалізована техніка за клопотанням виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради, а саме: 

- сміттєвоз з маніпулятором і мультиліфтом орієнтовною вартістю 
4 350,000 тис. грн.; 

- автомобіль сміттєвоз з боковим завантаженням орієнтовною вартістю 
3 070,000 тис. грн.; 

- автомобіль мулососний орієнтовною вартістю 3 590,000 тис. грн. 
Кременчуцька міська рада Полтавської області повинна прийняти участь 

в співфінансуванні в розмірі 50%. Що складає 5 505,000 тис. грн.  
Таким чином, до Програми додаються вище зазначені заходи, а загальна 

сума за Програмою збільшується ще на  5 855,000 тис. грн. 
 
Управління житлово-комунального господарства виконавчого комітету 

Кременчуцької міської ради пропонує внести технічну правку до проекту 
рішення міської ради «Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 
2017 року «Про затвердження Програми фінансової підтримки комунальних 
підприємств м. Кременчука на 2017 рік», а саме:  

- Паспорт Програми та додаток до Програми викласти в новій редакції 
(додаються). 
                                                                                 
                                                        ПАСПОРТ 

(загальна характеристика програми) 
Програма фінансової підтримки комунальних підприємств 

м. Кременчука на 2017 рік 
(назва програми) 

1. Назва програми Програма фінансової підтримки 



комунальних підприємств 
м. Кременчука на 2017 рік 

2 
 

Ініціатор розроблення програми Управління житлово-комунального 
господарства виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради 

3. Розробник програми Управління житлово-комунального 
господарства виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради 

4. Відповідальні виконавці програми Управління житлово-комунального 
господарства виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради, 
Кременчуцьке КАТП 1628,                
КП КПС ШРБУ, КП «Благоустрій 
Кременчука», КП «Теплоенерго»,     
КП «Кременчукводоканал»,        
КП СКРП,  КП «Міськсвітло»,           
КУ КРВС 

5. Головний розпорядник 
бюджетних коштів 

Управління житлово-комунального 
господарства виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради 

6. Учасники програми – одержувачі 
бюджетних коштів 

Управління житлово-комунального 
господарства виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради, 
Кременчуцьке КАТП 1628,               
КП КПС ШРБУ, КП «Благоустрій 
Кременчука», КП «Теплоенерго»,     
КП «Кременчукводоканал»,        
КП СКРП, КП «Міськсвітло»,            
КУ КРВС 

7. Термін реалізації програми 2017 рік 
8. Перелік бюджетів, які беруть 

участь у виконанні програми 
Місцевий бюджет 

9. Загальний обсяг фінансових 
ресурсів, необхідних для 
реалізації програми, всього: 

 
109 481,900 тис. грн. 

9.1. Кошти міського бюджету 109 481,900 тис. грн. 
9.2. Кошти інших джерел - 
   (Додаток 2 «Обсяги фінансування. Програми фінансової підтримки 
комунальних підприємств на 2017 рік» додано до проекту рішення. 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 



Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 
«…На засіданні постійної депутатської комісії ( 04.05.2017 року) з питань 

бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного  «Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2017 року 
«Про затвердження Програми фінансової підтримки комунальних підприємств 
м. Кременчука на 2017 рік» було запропоновано: 
- питання винести на розгляд сесії за умови виконання ч.2 ч.6 ст. 43 Регламенту 
Кременчуцької міської ради, а саме, надати до проекту рішення техніко – 
економічне обґрунтування виділення коштів та зазначення показників 
фінансово – господарської діяльності одержувачів коштів…». 

(пропозиція на голосування не ставилась) 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 Зазначив, що інформація частково є в технічній правці розробника.   
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав протокольне доручення начальнику управління житлово – 
комунального господарства: 
- надати техніко – економічне обґрунтування по виділенню коштів на 
виконання робіт та надати результати фінансово – господарської діяльності 
КАТП 1628 та інших комунальних підприємств за 2016 рік та за І квартал 2017 
року (протокольне доручення на голосування не ставилось). 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки , як  

     рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 33 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
36.СЛУХАЛИ: Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької  
                            міської ради від 29 листопада 2016 року «Про затвердження  

Програми розвитку комунального госпрозрахункового 
житлово-експлуатаційного підприємства «Автозаводське» та 
забезпечення належного утримання майна комунальної 
власності, що знаходиться на балансі підприємства на 2017-
2018 роки». 

                         Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
                         Співдоповідач: Кийло О.І. – директор КГЖЕП  

«Автозаводське»  
(доповідь не заслуховувалась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Озвучив технічну правку: 
«…КГЖЕП «Автозаводське» прохає розглянути питання щодо 

доповнення пункту 1  проекту рішення  питання №26 порядку денного, що 
виноситься на розгляд  Кременчуцької міської ради  Полтавської області  11 
квітня 2017 року «Про  внесення  змін  та  доповнень  до  рішення 
Кременчуцької міської  ради   від  29  листопада  2016  року  «Про  
затвердження   Програми    розвитку комунального госпрозрахункового  
житлово-експлуатаційного   підприємства «Автозаводське» та  забезпечення 
належного утримання  майна  комунальної   власності, щo  знаходиться   на   
балансі    підприємства  на 2017- 2018 роки» підпунктом 1.4. наступного змісту: 
         «1.4. Доповнити пункт 4.6 підпунктами 4.6.1- 4.6.6 згідно з Додатком 4 до 
цього рішення.»…». 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки , як  

     рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:   «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
37.СЛУХАЛИ: Про реорганізацію комунального підприємства  
                          «Спеціалізований комбінат ритуальних послуг». 
                          Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
                          Співдоповідач: Прихнич О.М. – директор КП «Спеціалізований   
                                                                                комбінат ритуальних послуг»  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 



Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 8 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 
«…На засіданні постійної депутатської комісії (27.04.2017)  з питань 

освіти, молоді, культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду 
питань, пов’язаних з АТО, охорони здоров’я, материнства та дитинства( голова 
комісії Терещенко Д.Ю.)  при розгляді проекту рішення «Про реорганізацію 
комунального підприємства «Спеціалізований комбінат ритуальних послуг»  
було запропоновано: 

- зняти проект рішення на доопрацювання….». 
 

Голосували:  «за» - 11 
«утрималось» - 5 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 18 

(пропозиція не приймається) 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 Запитав, в чому полягає необхідність прийняття даного рішення ? 
Зазначив, що на засіданні постійної депутатської комісії не було присутньо 
доповідача для надання пояснень. 
 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ  
 
 Зазначив, що всі обґрунтування щодо прийняття рішення вказані в 
пояснювальній записці.  
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 Підкреслив, що не розуміє в чому полягає необхідність реорганізації 
даного підприємства. 
 Наголосив, що категорично не підтримує проект рішення. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 24 
«утрималось» - 1 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 8 

(поіменне голосування) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав протокольне доручення начальнику управління житлово – 
комунального підприємства: 

- провести  вирубку аварійних насаджень (дерев), передати їх на опалення 
для малозабезпечених верств населення та забезпечити належний санітарний 
стан Староревівського кладовища (протокольне доручення на голосування не 
ставилось). 
 
38.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської області від 24 листопада 2009 року «Про  
                           затвердження технічної документації з нормативної грошової  
                           оцінки земель м. Кременчука Полтавської області». 
                           Доповідач: Таценюк В.Д. – депутат міської ради  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Озвучив пропозицію  спільного засідання постійних депутатських 

комісій: 
«… На спільному засіданні постійних депутатських комісій (26.04.2017) з 

питань бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії  Плескун О.В. – кворуму не було), з питань екології, 
регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури (голова 
комісії Ульянов Р.А. ) було запропоновано :  

-замість слів «… з 01 січня 2017 року по 01 січня 2020 року нормативна 
грошова оцінка земель…» читати « … з 01 травня 2017 року по 31 грудня 2018 
року нормативна грошова оцінка земель…», 

- після слів «…фізичним особам для будівництва об’єктів…» дописати 
«…фізичним особам для будівництва об’єктів та розміщення об’єктів 
будівництва…» і далі за текстом.  
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Зазначив, що треба ввести пільгу на два роки.  
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 



 Підкреслив, що пільгу потрібно надавати на рік,а саме на 2017, так як 
саме за рік можна побачити, чи буде проводитись забудова чи ні. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 Зазначив, що Кременчуцька міська рада має достатньої можливості для 
проведення інвентаризації. Підкреслив, що одного року для надання пільги 
буде замало, так як документи на забудову швидко не оформлюються.  
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 Зазначив, що на засіданні постійної депутатської комісії з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики була надана пропозиція управлінню земельних ресурсів, управлінню 
архітектури та містобудування та юридичному управлінню надати комісії 
протягом трьох місяців інформацію про земельні ділянки, які були виділені для 
будівництва, але на яких нічого не будується. Наголосив, що таку інформацію 
потрібно надати усім депутатам.     
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 Пікреслив, що дана пільга надається для тих підприємств, установ та 
оргназіцій, які вже мають земельну ділянку, в яких готова технічна 
документація на землю, і вони просто поновлюють договір оренди на земельну 
ділянку. Запропонував надавати пільгу на рік з можливістю пролонгації 
рішення.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію спільного засідання постійних 
депутатських комісій.  

 
Голосували:  «за» - 7 

«утрималось» - 4 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 24 

(пропозиція не приймається) 
 
 Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 

«…На засіданні постійної депутатської комісії ( 04.05.2017 року) з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного  «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 24 листопада 2009 року «Про затвердження технічної 



документації з нормативної грошової оцінки земель м. Кременчука Полтавської 
області» було запропоновано: 
- питання винести на розгляд сесії за умови застосування запропонованих 
коефіцієнтів тільки на 2017 рік». 

 
Голосували:  «за» - 11 

«утрималось» - 6 
«проти» - 3 
«не голосувало» - 16 

(пропозиція не приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію депутата міської ради Таценюка В.Д.: 
«…Вважати строк дії рішення з 1 січня 2017 року по 31 грудня 2018 року 

(тобто на 2 роки)…». 
 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» -2 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив свою пропозицію, як головуючий. 
«…Після слів «…фізичним особам для будівництва об’єктів…» дописати 

«…фізичним особам для будівництва об’єктів та розміщення об’єктів 
будівництва…» і далі за текстом….» 

 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» -0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки , як  

    рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 1 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 3 

 
39.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  



                           Полтавської області від 30 вересня 2015 року «Про пільги для   
                           учасників антитерористичної операції». 
                           Доповідач: Роженко О.А. – депутат міської ради  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 Зазначив, що на засіданні робочої групи по виділенню земельних ділянок 
для учасників АТО та учасників бойових дій, були заслухані зауваження воєнів 
афганців та інших пільгових категорій про те що, в данному проекті рішення ці 
категорії не враховані. Запропонував внести технічну правку в проект рішення.  
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив  технічну правку. 

«… Після слів учасникам бойових дій ….на 2015 -2018 роки (тобто 
викреслити «…які брали участь в антитерористичній операції…»)». 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Попросив начальника управління земельних ресурсів надати роз’яснення 
щодо питання надання земельних ділянок учасникам АТО, які зареєстровані в 
інших регіонах України. Зазначив, що оплату за технічну документацію на 
земельні ділянки Кременчуцька міська рада повина робити тільки для учасників 
АТО, які зареєстровані у м. Кременчуці. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 Зазначив, що робоча група вирішила розробляти технічну документацію 
учасникам АТО, які зареєстровані у м. Кременчуці, але іноді робиться 
виключення, у випадку, коли особа з поважних причин не зареєстрована, але 
проживає  у м. Кременчуці.  
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Зазначила, що багато осіб, які отримали земельні участки у 2105 році, вже 
за власні кошти розробили технічну документаці. Пікреслила, що кошти на 
розробку проектів землеустрою для учасників бойових дій повинні бути 
зазначені в рішенні  не з 2015 року, а з моменту прийняття рішення, тобто з  
11 травня 2017 року. 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Підтримав пропозицію начальника управління земельних ресурсів. 

Озвучив пропозицію: 



«…Викласти в новій редакції «3. Виконавчому комітету Кременчуцької 
міської ради Полтавської області передбачити у міському бюджеті кошти на 
розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 
будівництва і обслуговування жилих будинків, господарських будівель і споруд 
(присадибних ділянок) учасникам бойових дій на 2015 -2018 роки…». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав протокольне доручення начальнику управління земельних 
ресурсів: 

- спільно з юридичним управлінням опрацювати можливість розробки 
механізму щодо врахування  можливості розширення кола осіб, які можуть 
скористатися пільгами для оформлення проектної (технічної)  документації на 
земельні ділянки (протокольне доручення на голосування не ставилось). 

 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» -0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки , як  

     рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
40.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до показників міського бюджету на 2017 рік. 
                           Доповідач: Неіленко Т.Г.– заступник міського голови –   
                                                                        начальник  фінансового управління 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
41.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до показників міського бюджету м.  
                           Кременчука на 2017 рік. 
                           Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –                
                                                                          начальник фінансового управління 

(доповідь не заслуховувалась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«…До питання  «Про внесення змін до показників міського бюджету         

м. Кременчука на 2017 рік» у розділі Видатки на утримання органів місцевого 
самоврядування в 3-му абзаці замість слів «для розробки веб-сайту» читати: «на 
послуги з розробки пакетів програмного забезпечення веб-порталу (сайту)…». 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки , як  

     рішення міської ради (додається). 
 

                  Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
42.СЛУХАЛИ:  Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних  
                           коштів станом на 01.01.2017 року. 
                           Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –    
                                                                          начальник фінансового управління 

       (доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«…До питання №32 порядку денного «Про виділення коштів за 

рахунок вільного залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2017 року» 
В додатку до проекту рішення загальну суму збільшити на 9 410 682 грн., 

а також збільшити суми в розрізі відповідних головних розпорядників 
бюджетних коштів та відповідальних виконавців (додаток). 

 Відповідні зміни внести в підсумки по строках додатку та в текстову 
частину рішення….». 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію депутата міської ради Плескуна О.В.: 
«…В проекті рішення передбачити виділення коштів в сумі 360 тис. грн. для 
відновлення зовнішнього освітлення території парку «Крюківський…».  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив  пропозицію:  

«….В додатку до проекту рішення загальну суму збільшити на 360 тис.  
грн., а також збільшити суми в розрізі відповідних головних розпорядників 
бюджетних коштів та відповідальних виконавців (додаток). 

Відповідні зміни внести в підсумки по строках додатку та в текстову 
частину рішення….». 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Озвучив технічну правку: 
«…З метою запобігання виникнення численних дорожньо – транспортних 

пригод на перехресті вулиць Шевченка та Івана Мазепи управління житлово – 
комунального господарства виконавчого комітету кременчуцької міської ради 
прохає виділитьи кошти на облаштування перехрестя вулиць Шевченка та Івана 



Мазепи в м. Кременчуці світлофорним об’єктом в сумі 600 000, 00 грн. за 
КТПКВКМБ  4016310 управлінню житлово – комунального господарства 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради – головному розпоряднику 
бюджетних коштів….» 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 Зазначив, що в липні місяці 2016 року  Кременчуцькою міською радою 
було прийнято рішення щодо доповнень в програму «Турбота» про виділення 
коштів для надання допомоги інвалідам І групи щодо встановлення газових 
лічильників. Підкреслив, що на сьогоднішній день більшість людей газові 
лічильники не отримали. Зауважив, що потрібно прискорити встановлення 
газових лічильників. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Надав протокольне доручення директору департаменту праці, соціального 
захисту населення та питань АТО : 

- опрацювати можливість перенести заплановані кошти на безкоштовне 
встановлення газових лічильників для пільгових категорій з вересня місяця на 
травень місяць 2017 року (протокольне доручення на голосування не 
ставилось). 
 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
 Зазначив, що головним розпорядником коштів по встановленню газових 
лічильників є управління житлво – комунальним господарством. В лютому 
місяці 2017 року відбулося засідання комісії, на який було затверджено список 
з 71 особою – інвалідом, якому передбачено відповідно до чинного 
законодавства встановлення газового лічильника.  

Підкреслив, що до кінця серпня місяця усім буде встанволенно газові 
лічильники.  
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок , як  

     рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 6 
 
43. СЛУХАЛИ:  Про припинення права користування земельними  

ділянками. 
Доповідач: Безверха О.І.- начальник управління земельних  

    ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив заяву депутата Почтовюка А.Б. про те, що він не  буде 
голосувати з даного питання у зв’язку з конфліктом інтересів.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували: «за» - 29 

 «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

 
Депутат Яцина О.О. просив зарахувати його голос «за», всього «за» - 30. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
припинення права користування земельними ділянками» включити 
наступні пункти: 
 

6. Припинити товариству з обмеженою відповідальністю «МіС» право 
користування земельною ділянкою площею 325 кв.м (кадастровий 
№ 5310436500:08:003:0378), для експлуатації та обслуговування частини 
вбудовано-прибудованого магазину непродовольчих товарів та кафе з 
надбудовою другого поверху над кафе (суші-бар) та прибудовою окремого 
входу по вул. Соборній, 23, та розірвати договір оренди землі, зареєстрований 
20.08.2013 (номер запису про інше речове право в Державному реєстрі речових 
прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 2367993, 
підстава внесення запису індексний № 5580848 від 04.09.2013) за взаємною 
згодою сторін, у зв’язку з відчуженням об’єкту нерухомого майна …». 

 
Голосували: «за» - 30 

  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 



  «не голосувало» - 5 
(пропозиція приймається) 

 
Погрібний С.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
  
 Цікавився, чи є від Міністерства освіти та науки якісь документи, що 
надають повноваження КрНУ імені Михайла Остроградського приймати таке 
рішення. Там є об’єкт нерухомого майна, на яке зареєстровано право власності. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що вони передають його територіальній громаді. 
 
Безверха О.І. - начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення щодо надання земельної ділянки в оренду і його 
припинення. Зауважила, що звільнити від орендної плати Кременчуцька міська 
рада не може: на сьогоднішній день - це землі державної власності, 
розпорядник по цих землях – Полтавська державна обласна адміністрація. З 
цього питання є повна переписка, в якій Полтавська ОДА має намір звільнити 
КрНУ від сплати податку. 

 
ВИРІШИЛИ: рішення прийнято в цілому з урахуванням доповнення, як  

рішення міської ради (додається). 
 

           Голосували: «за» - 29 
   «утрималось» - 0 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 6 

 
44. СЛУХАЛИ:   Про надання чи відмову в наданні дозволу на  

розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 

   Доповідач: Безверха О.І.- начальник управління земельних  
    ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували: «за» - 25 

  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 10 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 
проекту рішення «Про надання чи відмову в наданні дозволу на 
розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок 
громадянам в м. Кременчуці» а саме: пункт 2 викласти в наступній редакції 
«Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки (в тому числі зі зміною цільового призначення) у власність 
для будівництва індивідуальних гаражів» та доповнити наступними пунктами з 
наступною зміною нумерації  

 
1. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність учасникам бойових дій, інвалідам війни, а також 
членам сімей загиблих учасників бойових дій: 

1.3. Дьоміну Дмитру Сергійовичу орієнтовною площею 0,1000 га для 
ведення садівництва по вул. Малиновій, 40, як учаснику бойових дій… 

 
2. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки (в тому числі зі зміною цільового призначення) у власність 
для будівництва індивідуальних гаражів: 

2.15. Москаленку Кирилу Михайловичу орієнтовною площею 0,0037 га 
по вул. Володимира Великого, 86, ГК-197… 

2.16. Кшевінському Станіславу Олеговичу орієнтовною площею 0,0037 
га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-227… 

2.17. Солохіну Сергію Володимировичу орієнтовною площею 0,0037 га 
по вул. Володимира Великого, 86, ГК-161 

2.18. Родіну Євгенію Анатолійовичу орієнтовною площею 0,0037 га по 
вул. Володимира Великого, 86, ГК-153… 

2.19. Мочайлу Володимиру Юрійовичу орієнтовною площею 0,0037 га 
по вул. Володимира Великого, 86, ГК-120… 

2.20. Стусю Денису Леонідовичу орієнтовною площею 0,0053 га по 
вул. Володимира Великого, 86, ГК-1… 

2.21. Отто Руслану Давидовичу орієнтовною площею 0,0030 га по  
вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК – 87… 

 
3. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду громадянам: 
3.1. Шайцю Володимиру Володимировичу орієнтовною площею 0,0200 

га для городництва по вул. Трьох Космонавтів, 77-А… 
 
4. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки з наступним наданням згоди на встановлення земельного 
сервітуту громадянам, як особам, які мають спеціальні пільги: 

4.1. Абелкалнс Світлані Георгіївні орієнтовною площею 0,0022 га для 



розміщення тимчасового гаража по вул. Республіканській, в районі житлового 
будинку № 142…». 

 
Голосували: «за» - 27 

  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 8 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 

«…Постійна депутатська комісія (04.05.2017) з питань екології, 
регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури (голова 
комісії Ульянов Р.А.) запропонувала: 
- надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки з наступним наданням згоди на встановлення земельного 
сервітуту громадянину Кравченку Андрію Іларіоновичу орієнтовною 
площею 0,0030га для розміщення тимчасового гаража по вул.Івана Приходька, 
в районі житлового будинку № 95…». 

 
Голосували: «за» - 25 

  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 10 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з доповненнями, як рішення  
міської ради (додається). 

 
           Голосували: «за» - 27 

   «утрималось» - 0 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 8 
 

45. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення технічних  
документацій із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха О.І.- начальник управління земельних  

    ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 



           Голосували: «за» - 28 
   «утрималось» - 0 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 7 

 
46. СЛУХАЛИ: Про передачу земельних ділянок у власність  

громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха О.І.- начальник управління земельних  

    ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 29 
  «утрималось» - 0 

 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
передачу земельних ділянок у власність громадянам в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 
 

5… Передати Радіоновій Анні Олегівні у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436500:09:003:0976) площею 1000 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Шишкіна, 22… 

 
6... Передати Потапенку Володимиру Дмитровичу у власність земельну 

ділянку (кадастровий номер 5310436500:13:002:0597) площею 691 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Олександра 
Печерського, 2… 
 

7... Передати Ломоносову Роману Васильовичу у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436500:12:003:0563) площею 826 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Івана Приходька, 
135-Г… 

 



8... Передати Лєвінській Валентині Петрівні у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:08:002:1097) площею 226 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Кривушанська, 9... 

 
9... Передати Касай Олені Миколаївні, за умови виконання п. 9.2. цього 

рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0776) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-153… 

 
10... Передати Чорній Марині Георгіївні у власність земельну ділянку 

(кадастровий номер 5310436500:09:003:0975) площею 582 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по пров. Південному, 20… 

 
11... Передати Скрипниченко Олександрі Михайлівні у власність 

земельну ділянку (кадастровий номер 5310436500:09:003:0974) площею 156 
кв.м для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. 
Кохнівській, 13-А… 

 
12... Передати Заярній Тетяні Тимофіївні  у власність земельну ділянку 

(кадастровий номер 5310436100:02:002:0860) площею 254 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Олексія Древаля, 132…». 

 
Голосували:  «за» - 29 

  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнення, як  
рішення міської ради (додається). 

 
           Голосували:  «за» - 27 

   «утрималось» - 0 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 8 

 
47. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення технічних  

документацій із землеустрою щодо встановлення  
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха О.І.- начальник управління земельних  



    ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 28 
  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 7 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці» включити 
додатково наступні підпункти: 

 
1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості): 

1.3. ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» площею 100 кв.м для експлуатації та 
обслуговування ЗТП-595 по вул. Василя Сухомлинського, в районі  
будинку № 2 … 

1.4. Фізичній особі-підприємцю Йолдаш Бекір площею 595 кв.м для 
експлуатації та обслуговування будівлі міні-пекарні по вул. Івана  
Приходька, 65 … 

1.5. Фізичній особі-підприємцю Веренінову Петру Дмитровичу 
площею 60 кв.м для експлуатації та обслуговування прибудови з окремим 
входом до магазину непродовольчих товарів, який використовується як заклад, 
що проводить підготовку, перепідготовку і підвищення кваліфікації водіїв 
транспортних засобів, по просп. Свободи, 18 … 

1.6. ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«КРЕМСВІТЛО» та Демчуку Роману Володимировичу площею 12895 кв.м 
для експлуатації та обслуговування нежитлових будівель по  
проїзду Галузевому, 42 … 

1.7. Парфьонову Олегу Вячеславовичу площею 193 кв.м для 
експлуатації та обслуговування будівлі майстерні по ремонту автомобільної 
техніки з критою стоянкою автотранспорту по тупику Тітова, 17 … 



1.8. Фізичній особі-підприємцю Ткаченко Олені Анатоліївні та 
фізичній особі-підприємцю Антіпову Володимиру Васильовичу площею 
255 кв.м для експлуатації та обслуговування перукарні по бульвару  
Пушкіна, 7-А …». 
 
Безверха О.І. - начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення щодо п.п.1.5 «Фізичній особі-підприємцю Веренінову 
Петру Дмитровичу» - автошкола «Ірбіс». 
 

Голосували: «за» - 29 
  «утрималось» - 1 

«проти» - 0 
  «не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної  

правки, як рішення міської ради (додається). 
 

           Голосували:  «за» - 30 
   «утрималось» - 2 
   «проти» - 0 
    «не голосувало» - 2 
 

48. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на поділ та об’єднання земельних  
ділянок в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха О.І.- начальник управління земельних  

    ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 30 
  «утрималось» - 1 

«проти» - 0 
  «не голосувало» - 3 

 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії БЛОК  

        ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 
 Повідомив, що перед засіданням активісти з Кременчуцького 
антикорупційного центру роздали депутатам інформацію з аналізом матеріалів, 
що виносяться на сесію, і вважають, що питання 38 порядку денного 



виноситься на розгляд з грубим порушенням положень Земельного кодексу. Це 
питання розглядалось на засіданні комісії, ніяких порушень не знайдено. 
Просив начальника управління земельних ресурсів надати відповідну 
інформацію. 
 
Безверха О.І. - начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення до п.1 проекту рішення щодо двох користувачів-
власників земельної ділянки. Зазначила, що два користувача земельних ділянок 
з окремими кадастровими номерами. Підтвердила слова депутата Ульянова Р.А. 
про виділення цих ділянок без аукціону, зазначила, що нерухоме майно в 
наявності є.  

(Депутати в залі розглядали лист Кременчуцького антикорупційного 
центру). 

Запропонувала включити до п.1 після слів «…Шрамко Світлані 
Андріївні» доповнення «…у зв’язку з переходом права власності на частину 
нерухомого майна». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування правку розробника. 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 1 

  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує включити додатково до 
проекту рішення «Про надання згоди на поділ та об’єднання земельних 
ділянок в м. Кременчуці» наступний пункт: 

 
2. Надати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«ПІДПРИЄМСТВО «ЗАХИСТ ПРАВ ІНВАЛІДІВ» згоду на поділ земельної 
ділянки площею 338593 кв.м (кадастровий № 5310436500:05:004:0016), для 
експлуатації та обслуговування будівель та споруд адміністративно-
виробничого призначення та будівлі допоміжних приміщень по вул. Мічуріна, 
90 на дві земельні ділянки…». 

 
Безверха О.І. - начальник управління земельних ресурсів 
 



 Надала пояснення щодо доручення постійної депутатської комісії з 
питань з питань екології, регулювання земельних відносин, містобудування та 
архітектури (голова комісії Ульянов Р.А.) та проведеного виїзного засідання. 
Ділянка перебуває вже у постійному користуванні, складено відповідний акт з 
висновками (зачитала з протоколу), зазначила, що відповідно до інформації 
фахівців БТІ на меншій ділянці є два об’єкти нерухомого майна, але в натурі їх 
немає (складено відповідний акт), там 
заскладовано будівельні матеріали. 
 Повідомила, що це виїзне засідання відбулось 10.05.2017. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії БЛОК  

        ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 
 Пояснив, що комісія розглядала це питання і винесла на розгляд сесії за 
умови виїзду земельного управління для обстеження цієї земельної ділянки, 
щоб доповісти на сесії міської ради. Запропонував зняти цей пункт на 
доопрацювання для того, щоб встановити підстави для поділу - не включати 
цей пункт  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію управління земельних ресурсів: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує включити додатково до 
проекту рішення «Про надання згоди на поділ та об’єднання земельних 
ділянок в м. Кременчуці» наступний пункт: 

 
2. Надати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«ПІДПРИЄМСТВО «ЗАХИСТ ПРАВ ІНВАЛІДІВ» згоду на поділ земельної 
ділянки площею 338593 кв.м (кадастровий № 5310436500:05:004:0016), для 
експлуатації та обслуговування будівель та споруд адміністративно-
виробничого призначення та будівлі допоміжних приміщень по вул. Мічуріна, 
90 на дві земельні ділянки…». 
 

Голосували:  «за» - 2 
  «утрималось» - 7 
  «проти» - 1 
  «не голосувало» - 21 

(пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної  

правки, як рішення міської ради (додається). 
 

           Голосували:  «за» - 26 
   «утрималось» - 1 
   «проти» - 0 



   «не голосувало» - 7 
 
49. СЛУХАЛИ: Про надання, вилучення та оформлення земельних  

ділянок в оренду в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха О.І.- начальник управління земельних  

    ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 31 
  «утрималось» - 1 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонують до проекту рішення «Про 
надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в м. 
Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 

9. … Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «МОНОЛІТ БУД ІНВЕСТ» в оренду строком на три 
роки земельну ділянку площею 4982 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:08:002:0432) для закінчення будівництва об’єкта незавершеного 
будівництва – будинку охорони (перша черга) та будівництва 9-поверхового 
жилого будинку (код КВЦПЗ В 02.03) по вул. Небесної Сотні, в районі жилого 
будинку № 53 … 

10. Передати фізичній особі-підприємцю Бородянцю Валерію 
Івановичу в оренду терміном на двадцять п’ять років земельну ділянку 
площею 325 кв.м (кадастровий № 5310436500:08:003:0378) для експлуатації та 
обслуговування вбудовано-прибудованого магазину непродовольчих товарів та 
кафе з надбудовою другого поверху над кафе (суші-бар) та прибудовою 
окремого входу (код КВЦПЗ В 03.07) по вул. Соборній, 23 … 

11. … Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«УКРТЕЛЕКОМ» в оренду строком на двадцять п’ять років земельну ділянку 
площею 5439 кв.м (кадастровий № 5310436500:08:003:0234) для експлуатації та 
обслуговування нежитлових будівель та споруд (код КВЦПЗ J 13.01) по вул. 
Соборній, 17, 19 …». 
 
Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

         «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 



 Вимагала пояснень щодо п.9 доповнення до проекту рішення. 
 
Безверха О.І. - начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення щодо оренди земельної ділянки для ТОВ «МОНОЛІТ 
БУД ІНВЕСТ». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування озвучену технічну правку. 
 

Голосували:  «за» - 28 
   «утрималось» - 2 
   «проти» - 1 
   «не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  
ради (додається). 

 
           Голосували: «за» - 27 

   «утрималось» - 1 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 6 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію про продовження роботи сесії до 
20.00 год. 
 

Голосували:  «за» - 28 
   «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 5 

(процедурно рішення прийнято, роботу сесії продовжено)  
 
50. СЛУХАЛИ: Про поновлення та відмову в поновленні договорів  

оренди земельних ділянок. 
Доповідач: Безверха О.І.- начальник управління земельних  

    ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 



Голосували:  «за» - 28 
  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 5 

 
Курченко-Гай В.П. – депутат міської ради від фракції «»Радикальна партія  

        Олега Ляшка» 
 
 Зауважив, що юридичні особи п.2 (ТОВ «ТОРГОВИЙ ДІМ КРЕТО») та 
п.9 (ПП «МОНОЛІТБУДТРАНС») не виконують умови договору, не проводять 
забудову. Запитував, чому при однаковому невиконанні умов виносяться такі 
різні рішення (поновити та відмовити в поновленні). 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії БЛОК  

        ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 

 Підтримав зауваження депутата Курченка-Гая В.П. Вніс письмову 
пропозицію про зняття на доопрацювання п.2, оскільки земельна ділянка 
тривалий час не забудовується, то забудовник повинен надати переконливі 
докази того, що він має фінансові можливості щодо подальшого будівництва. 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Пояснив, що немає сенсу відмовляти ПП «МОНОЛІТБУДТРАНС», 
оскільки є дозвіл на початок будівництва. Висловив своє невдоволення таким 
результатом розгляду справи. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії БЛОК  

        ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 
 Пояснив, що дозвіл на початок будівництва реєструється інспекцією 
державного архітектурно-будівельного контролю лише в тому випадку, коли у 
людини мається земельна ділянка для забудови. Відповідно, закінчення строку 
оренди земельної ділянки не дає подальшого права на будівництво зазначених 
об’єктів, оскільки будівництво може здійснюватись виключно на земельній 
ділянці, яка перебуває в законному користуванні, первісним є право 
користування земельною ділянкою, а не навпаки. 
 
Безверха О.І. - начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення щодо зняття цього питання восени 2016 року особисто 
юридичною особою (ПП «МОНОЛІТБУДТРАНС») під час розгляду. 07 вересня 
2016 року (перед сесією) управління земельних ресурсів обстежувало цю 
земельну ділянку (це зафіксовано актом 07.09.2016) – до закінчення договору 



оренди там нічого не було збудовано. 30 вересня 2016 договір оренди 
закінчився. Зараз подана інша заява.  

Є питання, коли в договорах про поновлення, в рішеннях про поновлення 
договорів оренди землі заяви подаються в місячний за 60 днів термін 
закінчення договорів з відповідними листами-повідомленнями та з 
додатковими угодами. 

(Депутат Порицький М.М. заперечував з місця). 
 

Міський голова Малецький В.О. уточнював пояснення Безверхої І.О., 
депутат Порицький М.М. заперечував з місця. 

 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії БЛОК  

        ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 
 Пояснив, що будівництво являється самочинним, якщо воно відбувається 
на земельній ділянці, яка не перебуває в користуванні. Відповідно, дозвіл на 
будівництво без права на користування земельною ділянкою не робить 
будівництво законним. Тому після закінчення договору оренди в разі, якщо 
хтось будується, якщо в разі наявності в нього дозволу на будівництво, - таке 
будівництво не є законним до тих пір, поки рада не погодить таке будівництво і 
не надасть цю ділянку в користування. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Ульянова Р.А.: 
 «Пропоную п.2 питання 40 порядку денного зняти на доопрацювання у 
зв’язку з тим, що ТОВ «ТД «Кредо» не надав на постійну депутатську комісію 
будь-які докази наявності у нього фінансових можливостей здійснювати 
відповідне будівництво». 

           Голосували:  «за» - 26 
   «утрималось» - 3 
   «проти» - 1 
  «не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив заяви депутатів Шляхової О.О. та Таценюка В.Д. про те, що вони 
не  будуть голосувати з даного питання у зв’язку з конфліктом інтересів.  

Озвучив технічну правку: 
«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

поновлення та відмову в поновленні договорів оренди земельних ділянок» 
включити додатково наступні пункти з наступною зміною нумерації: 



 
3. … Поновити договір оренди землі, зареєстрований у книзі записів 

реєстрації державних актів на право власності на земельну ділянку та на право 
постійного користування землею, договорів оренди землі 24.07.2009 за  
№ 040954800225, шляхом укладення договору оренди землі з 24.07.2011 
строком на три роки, з дати державної реєстрації права оренди земельної 
ділянки, укладений між Кременчуцькою міською радою та малим 
колективним підприємством «Граніт», зі зміною умов, на підставі якого у 
користуванні перебувала земельна ділянка площею 4136 кв.м (кадастровий 
номер 5310436100:04:003:0273) для закінчення будівництва багатоповерхового 
житлового будинку № 27 з вбудованими адміністративно-торговими 
приміщеннями (код КВЦПЗ В 03.15) в мікрорайоні 278 … 

 
4. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 08.06.2017 строком на три роки, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований 08.06.2015 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 9970945, підстава внесення запису індексний № 21937517 від 09.06.2015), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та Алєксєєнко Ольгою 
Вікторівною, зі зміною умов, на підставі якого у користуванні перебуває 
земельна ділянка площею 412 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:04:004:0382) для закінчення будівництва відкритого складу 
непродовольчих товарів з адміністративною будівлею (код КВЦПЗ В 03.15) по 
просп. Свободи, 91 … 

 
5. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 27.06.2017 строком на три роки, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований 27.06.2014 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 6231960, підстава внесення запису індексний № 14233572 від 05.07.2014), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та ТОВАРИСТВОМ З 
ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «КРЕМЕНЧУЦЬКА ТОРГОВА 
ГІЛЬДІЯ» на підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка 
площею 750 кв.м (кадастровий номер 5310436500:10:001:0165) для будівництва 
станції технічного обслуговування на два пости (код КВЦПЗ В 03.09) в районі 
автодороги на Полтаву навпроти складів тютюнової фабрики … 

 
6. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 06.05.2017 строком на три роки, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований 06.05.2015 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 9612999, підстава внесення запису індексний № 21198499 від 08.05.2015), 



укладений між Кременчуцькою міською радою та ТОВАРИСТВОМ З 
ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «КРЕМЕНЧУЦЬКА ТОРГОВА 
ГІЛЬДІЯ» на підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка 
площею 966 кв.м (кадастровий номер 5310436500:12:002:0222) для будівництва 
громадської будівлі «Центр спілкування та бізнесу» (код КВЦПЗ В 03.09) по 
пров. Літературному, в районі жилого будинку №3 … 

 
7. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 30.12.2016 строком на три роки, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований 30.12.2014 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 8339254, підстава внесення запису індексний № 18525752 від 05.01.2015), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та Кійлом Володимиром 
Михайловичем, зі зміною умов, на підставі якого у користуванні перебувала 
земельна ділянка площею 560 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:02:001:0181) для будівництва універсального громадського 
комплексу (код КВЦПЗ В 03.09) по просп. Лесі Українки, в районі будинків № 
18 та № 32/10 … 

 
8. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 30.12.2016 строком на три роки, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований 30.12.2014 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 8333914, підстава внесення запису індексний № 18513605 від 05.01.2015), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та Юрченком Леонідом 
Борисовичем, зі зміною умов, на підставі якого у користуванні перебувала 
земельна ділянка площею 560 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:02:001:0182) для будівництва універсального громадського 
комплексу (код КВЦПЗ В 03.09) по просп. Лесі Українки, в районі будинків № 
18 та № 32/10 … 

 
16. Відмовити в поновленні договору оренди землі, укладеного між 

Кременчуцькою міською радою та фізичною особою-підприємцем Тристаном 
Віталієм Сергійовичем, на підставі якого у користуванні перебуває земельна 
ділянка площею 20 кв.м (кадастровий номер 5310436100:07:001:0499) для 
експлуатації та обслуговування тимчасової споруди побутового призначення 
для здійснення підприємницької діяльності – побутового кіоску для надання 
послуг з ремонту взуття та виготовлення ключів (код КВЦПЗ В 03.09) по просп. 
Свободи, в районі жилого будинку № 61/17, у зв’язку з невідповідністю 
стаціонарної тимчасової споруди затвердженому архітектурному типу, що 
суперечить пункту 31 договору оренди землі, зареєстрованого 24.06.2014 
(номер запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на 



нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 6170155, підстава 
внесення запису індексний № 14107153 від 30.06.2014) …». 
 

           Голосували: «за» - 27 
   «утрималось» - 0 
   «проти» - 1 
   «не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  

ради (додається). 
 

           Голосували: «за» - 26 
   «утрималось» - 3 
   «проти» - 1 
   «не голосувало» - 3 
 

51. СЛУХАЛИ: Про зміну цільового призначення земельних ділянок в  
м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха О.І.- начальник управління земельних  

    ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 28 
  «утрималось» - 0 
  «проти» - 1 
  «не голосувало» - 4 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці» 
включити наступні пункти: 
 

2. Затвердити ПРИВАТНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«КРЮКІВБУДТЕХМОНТАЖ» проект землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у разі зміни цільового призначення для будівництва групи житлових 
будинків (В 02.03 для будівництва і обслуговування багатоквартирного 
житлового будинку) по вул. Нагірній, 6. 



Змінити цільове призначення земельної ділянки площею 9389 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:07:002:0169), що перебуває у користуванні для 
експлуатації та обслуговування будівель та споруд дитячого комбінату № 71 
(Землі освіти) на цільове призначення – для будівництва групи житлових 
будинків (код КВЦПЗ В 02.03) по вул. Нагірній, 6. 

2.1. Внести зміни до договору оренди землі зареєстрованого 13.03.2017 
(номер запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на 
нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 19452261, підстава 
внесення запису індексний № 34275408 від 15.03.2017), укладеного між 
Кременчуцькою міською радою та ПРИВАТНИМ АКЦІОНЕРНИМ 
ТОВАРИСТВОМ «КРЮКІВБУДТЕХМОНТАЖ», зі зміною умов, шляхом 
укладання додаткової угоди …». 

 
Голосували: «за» - 19 

  «утрималось» - 1 
  «проти» - 1 
  «не голосувало» - 7 

(пропозиція не приймається,  
питання не набрало відповідної кількості голосів на підтримку) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці» 
включити наступні пункти: 

3. Затвердити товариству з обмеженою відповідальністю «Автобаза № 4» 
проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки зі зміною її цільового 
призначення – для розміщення та експлуатації основних, підсобних і 
допоміжних будівель та споруд підприємств переробної, машинобудівної та 
іншої промисловості (код КВЦПЗ J 11.02) на цільове призначення – для 
розміщення та експлуатації будівель та споруд автомобільного транспорту та 
дорожнього господарства (код КВЦПЗ J 12.04) для експлуатації та 
обслуговування виробничих нежитлових будівель та будівлі профілакторію по 
вул. Ярмарковій, 11-А. 

Змінити цільове призначення земельної ділянки площею 1966 кв.м 
(кадастровий номер 5310436500:10:001:0213), що перебуває у користуванні для 
розміщення та експлуатації основних, підсобних і допоміжних будівель та 
споруд підприємств переробної, машинобудівної та іншої промисловості (код 
КВЦПЗ J 11.02) на цільове призначення – для розміщення та експлуатації 
будівель та споруд автомобільного транспорту та дорожнього господарства 
(код КВЦПЗ J 12.04) для експлуатації та обслуговування виробничих 
нежитлових будівель та будівлі профілакторію по вул. Ярмарковій, 11-А. 

3.1. Внести зміни до договору оренди землі зареєстрованого 07.04.2016 
(номер запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на 



нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 14086473, підстава 
внесення запису індексний № 29171915 від 08.04.2016), укладеного між 
Кременчуцькою міською радою та товариством з обмеженою 
відповідальністю «Автобаза № 4», зі зміною умов, шляхом укладання 
додаткової угоди …». 
 

Голосували: «за» - 27 
  «утрималось» - 1 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  

ради (додається). 
 

           Голосували:  «за» - 29 
   «утрималось» - 1 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 3 

 
52. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішень органів місцевого  

самоврядування в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

                                                                             ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 28 
  «утрималось» - 2 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«Управління земельних ресурсів пропонують внести технічну правку до 
проекту рішення «Про внесення змін до рішень органів місцевого 
самоврядування в м. Кременчуці», виклавши мотивувальну частину в 
наступній редакції: 

«Розглянувши клопотання фізичних і юридичних осіб, відповідно до 
статей 12, 79-1, 93, 124, 134-139, 149 Земельного кодексу України, статей 5, 7, 



16 Закону України «Про оренду землі», статей 21, 37 Закону України «Про 
Державний земельний кадастр», статей 269-271, 286-289 Податкового кодексу 
України, рішення Кременчуцької міської ради від 21 квітня 2011 року «Про 
внесення змін до рішення міської ради від 23 вересня 2008 року «Про орендну 
плату за землю в м. Кременчуці», керуючись статтею 26 Закону України «Про 
місцеве самоврядування в Україні», Кременчуцька міська рада» 

та включити додатково наступні пункти: 
 

9. Внести зміни в рішення Кременчуцької міської ради від 27.01.2015 «Про 
затвердження переліку земельних ділянок для продажу або продажу права 
оренди на них на земельних торгах у місті Кременчуці Полтавської області», а 
саме доповнити додаток 2 до рішення «Перелік земельних ділянок для 
продажу права оренди на них на земельних торгах у місті Кременчуці 
Полтавської області» пунктом 4, виклавши додаток в новій редакції. 

10. Внести зміни в пункт 45 рішення Кременчуцької міської ради  
від 23.12.2008 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду фізичним і юридичним особам в м. Кременчуці» щодо передачі 
фізичній особі-підприємцю Пономаренко Світлані Сергіївні в оренду 
земельної ділянки площею 162 кв.м для експлуатації та обслуговування 
магазину по вул. Івана Приходька, 118-А, а саме: 

- у зв’язку з внесенням відомостей про земельну ділянку до 
Державного земельного кадастру після слів «площею 162 кв.м» доповнити 
словами «(кадастровий номер 5310436500:12:003:0488)» та після слів «для 
експлуатації та обслуговування магазину» доповнити словами «(код КВЦПЗ В 
03.07)»; 

- замість слів «Встановити плату за землю в розмірі 10 % від грошової 
оцінки землі щорічно» читати «Встановити плату за землю в розмірі 5 % від 
грошової оцінки землі щорічно»; 

- пункт 45 доповнити абзацом наступного змісту «Визнати зазначену 
земельну ділянку землями комунальної власності» …». 
 

Голосували: «за» - 30 
  «утрималось» - 1 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  
ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 31 

   «утрималось» - 1 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 1 



53. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до  
Президента України та Голови Верховної Ради України щодо 
важливості якомога швидкого прийняття Закону України 
«Про цивільну зброю та боєприпаси». 
Доповідач: Павленко Г.М.- депутат міської ради 

(розробник проекту Михайленко Андрій) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив про розгляд додаткових питань та поставив на голосування 
пропозицію надання слова для виступу розробнику проекту Михайленку 
Андрію. 
 

Голосували: «за» - 11 
       «утрималось» - 1 
       «проти» - 1 
       «не голосувало» - 19 

(слово для виступу не надано) 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «БЛОК  

        ПЕТРА ПОРШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 
 Висловив свою точку зору з цього питання та пропонував депутатам 
підтримати проект рішення. 
 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 
 

Голосували: «за» - 11 
       «утрималось» - 6 
       «проти» - 1 
       «не голосувало» - 13 

 
54. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради  

Полтавської області до Голови Верховної Ради України щодо 
проблеми ратифікації Конвенції Ради Європи про запобігання 
насильству стосовно жінок і домашньому насильству та 
боротьбу із цими явищами (Стамбульської Конвенції). 

                             Доповідач: Угніч Г.А. – депутат міської ради 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «БЛОК  

        ПЕТРА ПОРШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 



 Надав пояснення Конвенції Ради Європи, яка направлена на припинення 
насильства жінок в сім’ї, зачитав інформацію про сфери її застосування, 
висловився щодо неможливості голосування за рішення. 
 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 
 

Голосували: «за» - 7 
       «утрималось» - 5 
       «проти» - 3 
       «не голосувало» - 16 
 

55. СЛУХАЛИ: Про надання та відмову в наданні дозволу на  
розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок в м. Кременчуці. 

                             Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                          ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

    Голосували:        «за» - 22 
   «утрималось» - 1 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 9 

 
56. СЛУХАЛИ: Про надання земельних ділянок в постійне користування  

в м. Кременчуці. 
   Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 
                                    Голосували:         «за» - 25 

     «утрималось» - 1 
     «проти» - 0 
     «не голосувало» - 6 

 
57. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів  

у м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
 (доповідь не заслуховувалась) 



 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 
                                    Голосували:         «за» - 26 

    «утрималось» - 1 
     «проти» - 0 
     «не голосувало» - 5 

 
58. СЛУХАЛИ: Про затвердження комплексної програми розвитку  

комунального некомерційного медичного підприємства 
«Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»» на  
2017 рік. 
Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони  

     здоров’я 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

       «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Запитала щодо фінансування програми до 01 січня 2018 року. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Проінформував, що фінансування буде проводитись в межах видатків 
Четвертої лікарні та Третьої поліклініки, суми фінансування не змінюються. 
 
Усанова О.П. – заступник міського голови 
 
 Надала пояснення щодо проекту рішення. Зазначила, що таблиця по 
фінансуванню  повністю відповідає тим сумам, які затверджені в міському 
бюджеті, джерела надходжень – це державна субвенція також для міського 
бюджету. Але в межах загального фінансування буде здійснено перерозподіл.  
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 
                                    Голосували:         «за» - 30 

     «утрималось» - 1 
     «проти» - 0 
     «не голосувало» - 2 

 
59. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради  



Полтавської області до голови Полтавської обласної 
державної адміністрації Головка В.А. та голови Полтавської 
обласної ради Біленького О.В. 
Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони  

     здоров’я 
 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

     Голосували:         «за» - 28 
     «утрималось» - 1 
     «проти» - 0 
     «не голосувало» - 1 

 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловився щодо методичних рекомендацій про визначення незалежних 
професіоналів  медиків-судекспертів, бо ми пробуємо зараз забрати це в 
комунальну власність. Просив надати пояснення. 
 
Петращук Д.О. – заступник начальника управління охорони здоров’я  
 
 Зазначив, що відбуваються відповідні зміни. Разом з тим зазначив, що в 
місті працює обласне патологоанатомічне бюро (його структурний підрозділ 
відділення) та бюро судово-медичної експертизи. Це – зовсім різні юридичні 
особи, перед ними ставляться зовсім інші вимоги щодо їх функціонування. На 
даний час розглядаємо питання про патологоанатомічне бюро, воно в жодному 
разі не стосується судово –медичної експертизи.  
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Наполягав на необхідності незалежності цього бюро, воно не повинно 
бути комунальною власністю. Необхідно розірвати всі договори оренди. 
Петращук Д.О. – заступник начальника управління охорони здоров’я  
 
 Проінформував про те, що на базі «Лікарні Придніпровської» вже є 
створене патологоанатомічне відділення з повним набором послуг. Це 
відділення має відповідну ліцензію Міністерства охорони здоров’я на 
провадження відповідної діяльності. Констатував, що це відділення може 
законно функціонувати і виконувати покладені на нього обов’язки, воно буде і 
незалежним і, разом з тим, воно має ліцензію. 
 



Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Стверджував, що створене відділення – це фікція, це прикриття всіх 
помилок Південного госпітального округу. 

(виступав в обговоренні без мікрофону) 
 

Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловився щодо правильності рішення, висловив свою точку зору про 
ситуацію, що склалася: повідомив про існування там якогось комерційного 
підприємства, зазначив на проблемі цього комерційного підприємства, 
пов’язаного з обласним підпорядкуванням. Запитував, чи зможемо (після того, 
як заберемо в місто) так само, як і в області, проводити деякі аналізи 
безкоштовно на нашому комунальному підприємстві. Пропонував прописати в 
рішенні так, що ніякої комерції не буде, тоді, можливо, області і віддасть нам 
це відділення – треба поручитись і взяти на себе відповідальність. 
  
Петращук Д.О. – заступник начальника управління охорони здоров’я  
 
 Зауважив, що ми це і робимо. А відрізнятись будемо тільки функцією 
контролю, бо це комунальне підприємство – тим більше, що воно буде 
підпорядковано управлінню (охорони здоров’я), виконавчому комітетові, 
міській раді, і дуже багато шляхів контролю за ним. Комерції або приватних на 
даній території не буде. Всі медичні послуги будуть надаватись виключно 
комунальним медичним підприємством, його структурним підрозділом, яке 
повністю підпорядковане міській раді, - це і є гарантією того, що не буде ніякої 
комерції.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав пояснення щодо цього питання. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Цікавився, які основні експертизи виконує це відділення. 
 
Петращук Д.О. – заступник начальника управління охорони здоров’я  
 
 Надав інформацію про види робіт, що їх буде виконувати бюро, і які не 
будуть стосуватись судової експертизи. Зазначене бюро виконуватиме роботи 
щодо патанатомії захворювань. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Цікавився, чи виконують аналізи щодо онкозахворювань. 



Петращук Д.О. – заступник начальника управління охорони здоров’я  
 
 Надав відповідь про те, що такі патгістологічні аналізи може виконувати 
наше патанатомічне відділення в умовах комунального підприємства. В 
«Лікарні Придніпровській» такі аналізи виконують, у відділенні обласного 
підпорядкування – ні, не виконують. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Запропонував по суті зміни формулювання: «Міська рада не має наміру 
продовжувати строк оренди приміщення» (оренда закінчується в кінці цього 
року, термін достатній для вирішення цього питання), вирішити питання з 
обладнанням, із персоналом, який там є, запропонувати вирішити фінансування 
коштів для виконання аналізів за рахунок міського і обласного бюджету, 
вирішити питання щодо відсутності там комерційних структур (щоб люди не 
платили за повторний аналіз). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що по тексту необхідно залишити так, як є. А стосовно 
пропозицій – протокольне доручення управлінню охорони здоров’я провести 
відповідну роботу. 

(Депутат Роженко О.А. з місця коригував пропозиції) 
 Пропонував направляти звернення та паралельно готувати лист на 
обласне бюро патанатомії. Управлінню охорони здоров’я розробити пропозиції 
стосовно забезпечення або по пільговим цінам, або безкоштовно виконання цих 
аналізів. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Запитував про суму оренди, що була в рік, та про суму, що потрібна з 
бюджету на утримання цього закладу як комунального. 
 
Петращук Д.О. – заступник начальника управління охорони здоров’я  
 
 Повідомив, щоб знати, скільки для утримання патанатомічного відділення 
на базі комунального підприємства  потрібно, треба знати, які медичні послуги 
ми від нього вимагаємо, тобто якого (другого чи третього) рівня – необхідно 
знати чіткі рамки: рівень аналізів, яка послуга і в зв’язку з цим будуть 
розрахунки. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Наголосив, що не виконується ст.43 Регламенту, необхідні техніко-
економічні обґрунтування, щоб чітко розуміти наслідки цього рішення. 



Необхідні варіанти, щоб знати, яка сума потрібна нам із бюджету. По-друге, чи 
є впевненість, що ми припинимо цей заклад як обласний і отримаємо субвенцію 
з обласного бюджету.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав пояснення щодо оренди в 1грн. в рік за утримання комунального 
закладу. 
  
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Пропонував у зверненні вказати всі наші вимоги. 
 
Петращук Д.О. – заступник начальника управління охорони здоров’я 
 
 Надав інформацію щодо утримання спеціаліста в патанатомічній службі 
міста (один лікар при обласній патанатомії). 

 
(Депутат Порицький М.М. з місця без мікрофону) 

 
Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
 Зазначила, що ви самі допустили, щоб розпалося патологоанатомічне 
бюро. Повідомила, що там було 4 лікаря, 8 лаборантів, зараз стало 3 лаборанти, 
і вони сплачують оренду і всі послуги, і зараз немає підстав їм не давати 
оренди. Посилалась на п.2 ст.17 Закону України «Про державне комунальне 
майно». Наголошувала, що зробили «сімейний підряд» (дружина лікаря Скачко, 
«Медівайс»), висловила свою точку зору. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Проінформував, що розривається договір між усіма і тоді буде 
комунальне підприємство працювати для міста і кременчужан. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Погодився з деякими висловлюваннями. Повідомив про рішення 
профільної комісії щодо необхідності прийняття сьогодні цього звернення, не 
можливість існування та укладення договору оренди на приміщення зі 
сторонніми особами, рекомендувати вирішити питання працевлаштування всіх 
кременчужан, які на сьогодні працюють в патологоанатомічному відділенні, 
підпорядкованому області. Комісія рекомендувала міській раді, юридичному 
відділу звернутися з юридичних питань припинення чи розірвання договору 
оренди комунального кременчуцького майна (наголосив, що це наше майно). 



Як голова профільної комісії подякував всім за плідну співпрацю, запросив на 
наступне засідання комісії. Ще раз наголосив, що це рішення політичне, а після 
відкриття такого відділення на базі будь-якої лікарні члени комісії його 
відвідають та перевірять. Наголосив, що чим більше буде безкоштовних 
аналізів, тим кращою буде наша добра справа. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 
                                    Голосували:         «за» - 25 

     «утрималось» - 0 
     «проти» - 2 
     «не голосувало» - 0 

(поіменне голосування) 
 
60.СЛУХАЛИ: Про скасування рішення виконавчого комітету  

Кременчуцької міської ради Полтавської області від 
03.05.2017 № 373. 
Доповідач: Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від  

  фракції «Опозиційний блок» 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зачитав зауваження заступника начальника юридичного управління 
Пономаренко Н.О.: 
 «Проект рішення міської ради підготовлено з порушенням норм п.15 ч.1 
ст.26 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» та ст.43 
Регламенту Кременчуцької міської ради VІІ скликання. Проект рішення не було 
оприлюднено у відповідності до вимог ч.3 ст.15 Закону України «Про доступ до 
публічної інформації». Крім того, відсутня пояснювальна записка до проекту 
рішення. Також, в проекті рішення не вказано якій саме нормі не відповідає 
рішення виконкому міської ради та не вказано чим саме не відповідає 
розрахунок нормам права, відсутнє будь-яке документальне обгрунтування». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування процедурне питання щодо надання слова 
перевізникам. 
 

Голосували:         «за» - 16 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

(процедурно рішення прийнято) 



 
Кагал О.В. – керівник ПП «Євротранс сервіс» 
 
 Проінформував присутніх про оновлення транспортного парку міста, 
який відповідає всім вимогам, та про необхідність підняття тарифів на 
транспортні перевезення по місту у зв’язку із загальним здорожчанням. 
Повідомив про появу великих автобусів на маршрутах міста, про залежність 
вартості проїзду від вартості автозапчастин, про заключення договору (з 
цивільною обороною) про надання транспорту та вивезення населення на 
випадок надзвичайної ситуації. Закликав присутніх не скасовувати зазначене 
рішення виконкому. 
 
Мірошніченко К.А. – керівник компанії «Союз-Авто-Експрес» 
 
 Наголосив, що завдання з оновлення транспорту виконуються, замінено 
близько 50% автопарку. Зазначив, що приватний бізнес працював для міста 
протягом 20 років. Закликав депутатів прислухатись до перевізників. 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловив свою точку зору з цього питання. Зауважив, що не всі 
перевізники прагнуть міняти старі вантажні маршрутки на більш сучасні. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловився щодо маршрутів перевезень на правобережну частину міста. 
Зазначив, що при піднятті загальної вартості проїзду по місту проїзд через 
Крюківський міст неможливий у 5 грн. Пропонував розглянути цю пропозицію, 
бо це дуже дорого. 
 
Мірошніченко К.А. – керівник компанії «Союз-Авто-Експрес» 
 
 Зауважив, що через міст переїхати за 5 грн. – не буде такої ціни, бо 
маршрутом № 25 вартість складає 3 грн., і це дасть можливість працювати 
великим автобусам у звичайному режимі.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Наголосив, що маршрут № 25 здійснюватиме  переїзд через Крюківський 
міст за 3 грн. 
 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

       «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 



 Висловила свою точку зору, наголосила на пріоритеті комунального 
транспорту. Зазначила, що з підвищенням вартості проїзду ніяк не змінилась її 
якість. Проінформувала про враження пересічних пасажирів від нової вартості 
проїду. 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Висловив своє бачення ситуації, що обговорюється. Нагадав про петицію 
щодо зниження тарифу (2016 рік) та про відповідь місцевої влади з того 
приводу. Зазначив на відповіді Антимонопольного комітету. Пропонував 
прийняти зазначене рішення. Зупинився на ст.24 Статуту територіальної 
громади міста Кременчука (зачитано). Озвучив свою думку щодо ознак 
шахрайства в розрахунках тарифів, навів приклади маршрутів. Закликав 
оперувати цифрами, повідомив про відслідкування та обстеження маршрутів. 
Зауважив, що у разі неприйняття даного рішення на наступному тижні подасть 
на оприлюднення новий проект рішення. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
  
 Погодився з депутатом Кальченком О.В., що в цьому питанні треба 
оперувати тільки цифрами. Зауважив, що недостатній рівень якості послуг 
викликає обурення у мешканців, навів приклади. Наголосив, що  в цьому 
питанні треба розділяти дві складові: вартість і якість. Зазначив, що відділ 
транспорту недопрацьовує в цьому напрямку. Пропонував розглядати питання 
в комплексі, закликав чути людей і допомагати. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що умови домовленостей (півроку назад) виконав тільки Кагал 
О.В. Просив перевізників показати позитивну динаміку. 
 
Громадянин Бондар - представник колективу водіїв  

компанії «Союз-Авто-Експрес» 
 
 Висловився про загальну вартість автобусів та про витрату пального в 
день. 

(шум в залі) 
 
Харченко Л.Ю. – громадський активіст 
 
 Повернувся до історії питання, нагадав факти з минулого, зазначивши, що 
це було дуже прибутково. Наголосив, що треба думати про людей, яким немає з 
чого вибрать. Пропонував надати дотацію перевізникам з міського бюджету, а 
проїзд в маршрутках залишити 4 грн. Висловив свою точку зору щодо вартості 
проїзду через Крюківський міст та щодо складу виконкому. 



Жоган Юрій – громадський активіст 
 
 Зазначив, що було б краще, якби це складне резонансне питання 
обговорювалось із громадою. Нагадав про подібну ситуацію в м.Конотоп, де 
мер своїм розпорядженням ввів єдиний тариф. Продемонстрував плакат, 
висловив свою думку щодо перевізників. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що депутати залишили залу, щоб не приймати це рішення. 
Висловився щодо фінансової спроможності та рівних умов перевізників. 
Повідомив, що рішення про вартість проїзду у 5 грн. буде скасовано в судовому 
порядку. Пропонував визначитись про готовність перевізників відповідати за 
недостовірну інформацію. Звернувся до міського голови з пропозицією 
відмінити зазначене рішення, повернути тариф 4 грн. у маршрутних таксі. 
Пропонував укласти меморандум з перевізниками щодо покращення технічного 
стану автотранспорту, а вже потім підвищувати вартість проїзду. Відзначив, що 
прийшов новий час для багатьох міст України, нашому місту потрібен новий 
транспорт, яким би можна було перевозити представників всіх пільгових 
категорій. Закликав перевізників робити свій вибір. Зазначив на прикладі 
м.Дніпро. Наголосив, що прийшов час не слухати, а вимагати. 
 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення, як рішення міської ради.  
 
                                    Голосували:         «за» - 19 

     «утрималось» - 1 
     «проти» - 0 
     «не голосувало» - 3 

(поіменне голосування) 
61. Різне. 
 
Трофименко В.І. – громадська активістка м.Кременчука 
 

Висловилась щодо відвідання міста Наталією Королевською та участі у 
цьому депутата міської ради Іваняна Г.М.  

 
Коновалова Л.О. – мешканка м. Кременчука 
 

Інформувала про роботи на її земельній ділянці, про відповіді-відписки. 
 

Лапа О.П. – активістка м.Кременчука  
             

Висловила свою точку зору про поведінку водіїв маршрутних таксі та 
наведення порядку на маршрутах № 1, 18, щодо перевезень через Крюківський 
міст та програму «Доступні ліки» (інсулін). 



Савченко О.В. - громадський діяч м.Кременчука, голова Кременчуцької  
міської організації політичної партії «Патріот» 

 
Зауважив представникам «Опозиційного блоку» на виконанні Гімну 

України, вибаченнях за травневі події у м.Дніпро. 
 

Жоган Юрій – громадський активіст 
 

Висловився про ставлення державних представників (депутатів) до 
державної мови та відстоювання питання будівництва Крюківського мосту. 

 
Харченко Л.Ю. – громадський активіст 
 
             Висловився про включення до складу виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради представників громадськості. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Проінформував присутніх про дату наступної чергової сесії 
Кременчуцької міської ради, що відбудеться 13 червня 2017 року. 
 

(Звучав Гімн України) 
 
 
 
МІСЬКИЙ ГОЛОВА     В.О. МАЛЕЦЬКИЙ 
 
 
ГОЛОВА СЕКРЕТАРІАТУ    З.В. ПРОЦЕНКО 
 


